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شماره 838 / 8 صفحه/ قیمت 3000 تومان در مشهد  /  عوامل فروش و شهرستان ها 1500 تومان
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برای اتحادی 
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منتجب نیا: امیدواریم کاندیدای زنِ 
شایسته ای تایید صلاحیت شود

دبیرکل حزب جمهوریت به شــورای نگهبان توصیه می کند که در بررســی صلاحیت 
کاندیداهای اصلاح طلب سعه صدر به خرج دهد.

خبرآنلاین نوشــت: رسول منتجب نیا، چهره سیاسی اصلاح طلب در پاسخ به این سوال 
که پیش بینی شــما از رفتار شورای نگهبان چیست؟، گفت:چیزی که ما پیش بینی می 
کنیم بر اساس تحلیل خودمان است و عقل سلیم و وجدان سلیم آن را قضاوت می کند، 
اما اینکه آقایان چه تصمیمی بگیرند بحث دیگری اســت. به نظر من در شرایط کنونی 
عقل ســلیم ایجاب می کند که مسئولان نظام با آغوش باز و سعه صدر برخورد کنند و 
دست از تنگ نظری و محدودســازی بردارند و نسبت به کاندیداها فقط مر قانون را در 

نظر بگیرند.
وی افــزود: آنها نباید مســائل دیگر را در تصمیم خود دخالت ندهند، اینکه ســخنگوی 
شورای نگهبان چند ماه قبل گفت شورای نگهبان منعی نمی بیند که کاندیدای زن هم 
باشد و رجال سیاسی را منحصر به مردان نکرده اند، این جای امید دارد، انشالله در عمل 
هم این قضیه اتفاق بیفتد و در بین کاندیداها، نامزد زن شایســته ای که قطعا در کشور 

داریم تایید صلاحیت شود و وارد صحنه شود.
محدودیت های ثبت نام توسط مجلس غیرمنطقی و تنگ نظری است

دبیرکل حزب جمهوریت با انتقاد از اصلاحات در قانون انتخابات ریاست جمهوری اظهار 
داشــت: اما موضوع دیگری هم این روزها مطرح است و تصویب قوانینی درباره اصلاح 
قانون انتخابات در مجلس یازدهم است؛ از جهتی کاری که نمایندگان مجلس کرده اند 
کار شایســته ای نبوده ، محدود کردن کاندیداها و محدودیت های غیرمنطقی سنی کار 
درســتی نیست  و خیلی شبهه انگیز اســت که نمایندگان فعلی بیایند و برای کاندیداها 
حداقل و حداکثر ســن تعیین کنند که حداقل آن تا حدی قابل قبول است اما آنها نباید 
۷0 سال را سقف سنی قرار دهند چون این کار خیلی معنا و مفهوم دارد، به این معنا که 
تعدادی از کسانی که در معرض کاندیداتوری هستند آنها را از دور خارج می کند هرچند 
افراد مجربی باشــند، از طرفی می گویند باید چند ســال سابقه مدیریت و تجربه داشته 
باشــند و قانون می گوید باید جزء رجال سیاســی  و مذهبی و ... باشند و بعد می گویند 

نباید ۷0 سال به بالا داشته باشند.
شورای نگهبان اصلاحیه قانون انتخابات را رد کند

وی تاکید کرد: بســیاری از شخصیتهای ما ۷0 یا ۷5 ساله هستند و از یک جوان بانشاط 
تر و پر انرژی تر هســتند و این طور محدودیت ها درستی نیست. من از شورای نگهبان 
می خواهم که این مصوبــه را رد کند چون این برخلاف قانون و حقوق اجتماعی مردم 
اســت و آنها با این کار هم مردم و هم نخبگان را محدود کرده اند. من به عنوان کسی 
که خودم در این قضیه به هیچ وجه ذی نفع نیســتم می توانم آزادانه نظر دهم که این 
کار یک نوع تنگ نظری اســت، نماینگان مجلس با چــه مجوزی و با چه منطقی این 

محدودیت را گذاشته اند؟
محدودیت های ثبت نام کاندیداها مغایر قانون اساسی است

منتجب نیا گفت: این مصوبه مغایر قانون اساســی است. بعضی از نمایندگان آمده اند و 
بر اســاس انگیزه های سیاسی چنین کاری کرده اند؛ شورای نگهبان باید اثبات کند که 
مخالف این تنگ نظری ها است و می خواهد از حقوق ملت دفاع کند. بنابراین در قانون 
هم یک مساله ، محدودیت سنی است و ممکن است شرایط دیگری هم ذکر شده باشد 
که لازم باشــد در آنها هم تجدید نظر شود. من مجموعا عرض می کنم که عقل سلیم 
ایجاب می کند هم قانون گذاران و هم مجریان و هیئت اجرایی و هم هیئت نظارت همه 
با ســعه صبر برخورد کنند تا مردم با عشــق و علاقه و شور و اشتیاق پای صندوق های 
رأی حاضر شــوند. امروز هر عاقلی می داند که شرط اقتدار کشور و نظام افزایش هرچه 

بیشتر میزان آرا و حضور حداکثری مردم پای صندوق های رأی است.

 تایید صلاحیت زنان بستگی به نظر
 آقایان دارد

ســخنگوی شــورای نگهبان با اســتناد به نظرســنجی های صورت گرفته از ســوی 
دســتگاه های دولتی می گوید میزان تاثیر شــورای نگهبان در کاهش مشارکت مردم به 
دلیــل ردصلاحیت هایی که در انتخابات صورت می گیرد، زیر یک درصد اســت. با دفاع 
از نظارت اســتصوابی معتقد است محدودیت های قانونی در هیچ نظام سیاسی نافی آزاد 
بودن و آزادی عمل مردم نیست و در صورت نبودن این محدودیت ها ممکن است مردم 

به یک قاتل رای دهند!
عباســعلی کدخدایی، درباره انتقاداتی که در زمینه تایید صلاحیت رئیس مجلس به دلیل 
برخی اتهامات در زمینه املاک نجومی مطرح می شود می گوید نمی توان مطالب رسانه ها 
را ملاک بررسی صلاحیت ها قرار داد. او می گوید ما وقتی یک پرونده را بررسی می کنیم، 
انبوهی از گزارش ها به دســت ما می رســد اما اینکه تا چه حدی این گزارش ها مستند 
اســت و رسمیت دارد به تشخیص اعضای شورای نگهبان بستگی دارد. کدخدایی درباره 
کاندیداتوری نظامیان در انتخابات می گوید در ســایر کشــورها نیز غالب افرادی که در 

پست های ریاست جمهوری حاضر شدند، سابقه نظامی گری داشته اند.
وی با اعلام موافقت ضمنی با این مســاله در عین حال تعیین مقررات ســخت گیرانه تر 

برای حضور نظامیان در انتخابات را امر معقولی می داند.
سخنگوی شورای نگهبان تایید صلاحیت زنان برای حضور در انتخابات ریاست جمهوری 
را منوط به نظر آقایان در این شــورا عنوان می کند و در عین حال امیدوار است زنان در 

این دوره مصداق رجل سیاسی شوند.
وی ادامــه داد: اول اینکه بحث این که خانم ها می توانند در برخی از پســت ها باشــند 
یا نباشــند و بحث های عمیق فقهی، حقوقی و فرهنگــی دارد که اکنون نمی خواهم به 
آنها بپردازم، اما تاکنون نیز شــورای نگهبان کســی را به دلیل زن یا مرد بودن محدود 
نکرده اســت. در اظهار نظری که بعد از ابلاغ سیاست های کلی، شورای نگهبان اعلام 
کرد گفتیم که اکنــون نمی توانیم تصمیم گیری کنیم و بگوییم که خانم ها نمی توانند در 
انتخابات شــرکت کنند. البته خانم ها نیز مانند آقایان کــه ثبت نام کرد ه اند و صلاحیت 
آنها بررسی شده است اما اینکه چرا خانمی در صلاحیت ها تأیید نشده است، تأیید نشده 

است دیگر.
کدخدایی تشــریح کرد: اگر در ثبت نام های دوره اخیر و در میان دوره مجلس خبرگان 
توجه کرده باشــید برخی از خانم ها شــرکت کردند در حالی که تا پیش از این خانم  ها 
شرکت نمی کردند. اما اینگونه نبود که ممنوعیت یا محدودیتی وجود داشته باشد اما حالا 
باید به جلو برویم ببینیم اگر خانم ها ثبت نام کردند نظر اعضای شورای نگهبان چه خواهد 

شد. امیدوار هستیم که خانم ها جز افرادی باشند که تأیید می شوند.

خبر

شناسایی و تعقیب ۴۸ متهم در ارتباط با 
پرونده سردار سلیمانی

دبیر ستاد حقوق بشر جمهوری اسلامی ایران گفت: در ارتباط با پرونده شهید حاج قاسم 
ســلیمانی ۴8 متهم شناسایی شــدند و اقدامات لازم برای تحت تعقیب قراردادن آن ها 
انجام شده اســت.به گزارش قوه قضاییه، علی باقری دبیر ســتاد حقوق بشر جمهوری 
اســلامی ایران در این باره، اظهار کرد: در ارتباط با پرونده شهید حاج قاسم سلیمانی ۴8 
متهم شناسایی شدند و اقدامات لازم برای تحت تعقیب قراردادن آن ها انجام شده است.

وی افزود: از کشورهایی که به نوعی دخیل و درگیر در این جنایت ترور بودند، درخواست 
شده که اطلاعات و مستندات را در اختیار دستگاه قضایی ایران قرار دهند.

دبیر ســتاد حقوق بشــر جمهوری اسلامی ایران گفت: آخرین کشــور آلمان بود؛ اخبار 
و اطلاعاتی به دســت ما رســید که پایگاه آمریکایی ها )رامشــتاین( در آلمان در تبادل 
اطلاعــات میان پهپادهای آمریکایی که در جنایت ترور شــهید ســلیمانی درگیر بودند 

دخیل بوده است.

اصولگرایانوآرایشانسجامیدرمیاننیروهایسیاسی-نظامی

اتحادیبرایحمایتازقالیباف
حدود 2 هفته پیش جبهه 
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انقلاب  تحول خواهان 
اینکه  بــر  تاکید  بــا 
 ، ی بی گــر نقلا ا
 ، هــی ا ل خو تحو
عدالت طلبی و جوان گرایی 
چهار ستون اصلی تشکیل 
مطلــوب 1۴00  دولــت 
اســت، موجودیت خود را 
اعــلام کــرد. جمعیــت 
جمعیــت  جانبــازان، 
ایثارگــران، و جمعیت رهپویان ســه حزبی 
هستند که با انتشار بیانیه ای اعلام کردند در 
این جبهه فعالیت خواهند کرد. شــانزده سال 
قبل در آســتانه انتخابات ریاست جمهوری، 
ائتلافی به نام اصولگرایان تحول خواه اعلام 
موجودیــت کرد. علیرضا زاکانی در آن مقطع 
ســخنگوی این جریان بود و بعد از بررســی 
نامزد ها، اعلام کردنــد از نامزدی محمدباقر 
قالیباف حمایت می کنند. این حمایت در حالی 
بود کــه محمود احمدی نژاد عضو شــورای 
مرکزی جمعیــت ایثارگران بود که مهمترین 
حزب ائتلاف اصولگرایــان تحول خواه بود. 
ایــن انتخابات اگرچه در نهایــت با پیروزی 
محمــود احمدی نژاد و شکســت قالیباف به 
پایان رســید، اما گروه تحــول خواهان وارد 
سیاست ایران شــده بود. در جریان انتخابات 
مجلس هشــتم، که بعد از انتخابات سال 8۴ 
برگزار می شد، قرار شد سه طیف اصولگرایان، 
ائتلاف بزرگی را تشــکیل دهند. این ائتلاف 
ســه ضلع داشــت. یکی اصولگرایان سنتی 
)همان ها که امروز شــورای وحدت را مطرح 
می کننــد( که در انتخابــات 8۴ از لاریجانی 

حمایت کرده بودند. گروه دوم حامیان رئیس 
جمهــور وقت بودند که چند ســال بعد بنیان 
جبهه پایداری را بنا گذاشتند و در آن زمان به 
عنوان رایحه خوش خدمت شناخته می شدند 
و سرانجام ضلع ســوم که حامیان محمدباقر 
قالیبــاف یا همین اصولگرایــان تحول خواه 
بودنــد. از میان این گروه، حســین فدایی و 
علیرضا زاکانی در جلســات وحدت شــرکت 
می کردند. گروه اول از ده ها حزب سیاســی 
تشکیل می شد و گروه دوم هم حمایت رئیس 

جمهور وقت را پشت سر خود می دید. همین 
مســئله باعث انتقاد به جمعیت ایثارگران شد 
که چطور خود را یک ضلع مثلث اصولگرایی 
می داند. در آن زمان آن ها تصمیم به تاسیس 
احزاب همســو گرفتند. دو تشــکل جمعیت 
رهپویان و جمعیت جانبازان از دل همین ایده 
پدیــد آمدند. در واقــع جمعیــت ایثارگران 
متشــکل از جناح راست ســازمان مجاهدین 
انقلاب اسلامی در دهه شصت بود که عموما 
بازنشسته ســپاه پاســداران بودند و اصلاح 
طلبانی مثل مصطفی تاجزاده به طعنه، آن ها 
را حزب پادگانی می نامیدند. مجتبی شاکری، 
فدایی و ... از افرادی بودند که سابقه عضویت 

در ســازمان مجاهدین انقلاب را در کارنامه 
داشتند. اسمی که خیلی هم بی مسما نبود و 
بســیاری از اعضای حزب ســابقه فعالیت در 
ارگان های نظامی را داشــتند. علیرضا زاکانی 
که سابقه فرماندهی بسیج دانشجویی در دهه 
هفتاد را داشت، حزب جدیدی به نام جمعیت 
رهپویان تاســیس کرد که اکثریت قریب به 
اتفاق اعضای شورای مرکزی آن، فرماندهان 
سابق بســیج دانشجویی بودند. حزب دیگری 

به نام جمعیت جانبازان انقلاب اســلامی هم 
یکی دو ســال بعد تاسیس شد. از طرف این 
حزب ســردار اســماعیل کوثری در جلسات 
اصولگرایان شــرکت می کرد. بعــد از اینکه 
کوثری به سپاه بازگشت، مجتبی شاکری دبیر 
کل جدید جمعیت جانبازان شد. به این ترتیب 
حالا آن ها هم ســه حزب داشتند. احزابی که 
البته موتلفه اســلامی منتقــد جدی روش و 
منش آن ها بود. این احزاب همگی در ســال 
88 از نامزدی محمــود احمدی نژاد حمایت 
کردند. در واقع اگر جریان جبهه پایداری، به 
عنوان منتقدان سیاست های تعدیل اقتصادی 
دوران هاشــمی رفســنجانی خود را معرفی 

می کنند، اعضای این ائتلاف، به شدت منتقد 
اصلاح طلبان و سید محمد خاتمی هستند. در 
همان انتخابات 88 هم گفتــه بودند که اگر 
خاتمی و میرحســین نامزد انتخابات نشوند، 
قالیباف را برای رقابت با محمود احمدی نژاد 
بــه انتخابات می فرســتند. در بیانیه جمعیت 
رهپویان در حمایــت از محمود احمدی نژاد 
آمده بود »توجه ویژه بــه احیای عزت ملت 
ایــران در میان ملــل دنیا به ویــژه تقویت 
پیشــتازی جمهوری اســلامی در حمایت از 

مردم ستمدیده جهان، تسریع در موفقیت های 
شــگفت انگیز کشــورمان در علوم هسته ای، 
پزشکی، فضایی و ... نیز ایجاد روحیه امید به 
آینده در مردم و تثبیت مسیر حرکت نظام در 
جهــت ارزش های والای انقلاب اســلامی، 
گزینــه ای جز رئیس جمهور محتــرم را برای 
حمایت در انتخابات دهم ریاســت جمهوری، 
فراروی اصولگرایان قرار نمی دهد.«   ســال 
96، اعضای شــاخه قم چند حزب با محوریت 
جریان تحول خواهان اصولگرا، ائتلافی را در 
قم تشــکیل دادند که هدف آن زمینه سازی 
برای ریاســت قالیباف در مجلــس با حذف 
لاریجانــی بود. »جبهه شــورای اصولگرایان 

استان قم« از شش حزب اصولگرا به نام های 
جمعیت ایثارگران انقلاب اســلامی، جمعیت 
جانبازان انقلاب اســلامی، جمعیت وفاداران 
انقلاب اســلامی، جمعیت پیشرفت و عدالت 
انقلاب اســلامی، جمعیــت آبادگران انقلاب 
اســلامی و جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی 
تشکیل شــده بود و احمد امیرآبادی فراهانی 
نماینــده مردم قم در مجلــس دهم تقاضای 
تشــکیل این جبهه را اعلام کــرده بود. این 
جبهه خیلی زود احمــد امیرآبادی فراهانی و 
مجتبی ذوالنور نمایندگان وقت قم و همچنین 
علیرضا زاکانی را به عنــوان نامزد های مورد 
حمایــت خود برای انتخابــات مجلس اعلام 
کرد. پیــش از این بعضی چهره های اصولگرا، 
تلویحا از نفوذ بالای این طیف در بدنه شورای 
نیرو هــای انقلاب و جبهــه مردمی نیرو های 
انقلاب، انتقاد کرده بودند و معتقد بودند آن ها 
با هماهنگی، می توانند گزینه های خود را برای 
انتخابــات معرفی کنند. امــا نیرو های تحول 
خواه، حالا راه خود را جدا می کنند تا وزن هر 
گروه در انتخابات مشخص شود. مسیری که 
هرچند سال 8۴ نتیحه نداد، اما حالا با برنامه 
ریزی بهتر، شــاید به نتیجــه متفاوتی منجر 
شــود. به نظر می رسد در انتخابات 1۴00 نیز، 
تمایل تحول خواهان انقلابی به سمت سردار 
قالیباف باشــد. پیش از ایــن گمانه زنی هایی 
درباره ریاست احتمالی زاکانی بر مجلس )بعد 
از ریاســت جمهوری قالیباف( شنیده می شد و 
حمایت این ائتــلاف از قالیباف، این گمانه را 
تقویت خواهد کرد. بــا این حال نکته مهمتر 
این است که نیرو های سیاسی-نظامی، بیشتر 
از هر زمان دیگری، برای حضور در انتخابات، 

آرایش انسجامی به خود می گیرند.

تا انتخابات

به نظر می رسد در انتخابات 1400تمایل تحول خواهان انقلابی به سمت سردار قالیباف باشد. پیش از این 

گمانه زنی هایی درباره ریاست احتمالی زاکانی بر مجلس )بعد از ریاست جمهوری قالیباف( شنیده می شد و 

حمایت این ائتلاف از قالیباف، این گمانه را تقویت خواهد کرد. با این حال نکته مهمتر این است که نیرو های 

سیاسی-نظامی، بیشتر از هر زمان دیگری، برای حضور در انتخابات، آرایش انسجامی به خود می گیرند

,,

خونشهیدسلیمانیپایمالنمیشود
ســخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان تاکید کرد: ایران 
برای هر ســناریویی آمادگی دارد، به همه ســناریوها فکر 

می کند و برای هر سناریویی پاسخی دارد.
ســعید خطیب زاده روزگذشته در نشســت خبری خود با 
خبرنگاران در پاســخ به ســوال خبرنگار فایننشال تایمز 
مبنــی بر اینکه آیا ایران پیش بینی می کند که ترامپ در 
روزهای پایانی حضورش در کاخ ســفید اقدام به عملیات 
نظامی علیه ایران کند، گفت: پیش بینی کار یک سیاست 
مدار، یک دیپلمات و حتی یک محقق نیســت ولی ما به 
عنــوان یک دولت برای هر ســناریویی آمادگی داریم. به 
همه سناریوها فکر می کنیم و برای هر سناریویی پاسخی 

داریم.
وی گفت: ما به مقامات آمریکایی توصیه می کنیم که در 
روزهای پایانی حضور خود در کاخ ســفید دســت از تنش 
آفرینی بردارند و هر قدم خطایی که بردارند باعث می شود 

که میراث بدتری را در منطقه به جا بگذارند.
ســخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاســخ به ســوال 
دیگری در ارتباط با حمله راکتی صورت گرفته به نزدیکی 
سفارت آمریکا در منطقه سبز بغداد و اظهارات وزیر خارجه 
و رئیس جمهور آمریکا علیه ایران در ارتباط با این حملات 
گفت: همانطور که پیــش از این نیز اعلام کرده بودیم از 
نظر ما حمله به اماکن دیپلماتیک و مسکونی امر مردودی 
است. متاسفانه در گذشته اماکن دیپلماتیک ایران در عراق 

مورد حمله قرار گرفته است. این حملات مردود است.
وی ادامه داد: اظهارات رئیس جمهور آمریکا و وزیر خارجه 
این کشــور نیز در ارتباط با ایران محکوم و مردود است و 
همانطــور که پیش از این گفتیم نوع و محتوای این بیانیه 
ها و توئیت ها و همچنین زمان آن مشــکوک و شیطنت 

آمیز است.
سخنگوی وزارت خارجه با بیان اینکه پیام ما روشن است 
و ما این پیــام را از طرق مختلف منتقل کرده ایم تصریح 
کرد: ما به دنبال تنش نیســتیم ولی از منافع و امنیت ملی 
ایــران دفاع می کنیم و این خط قرمز ماســت. پیام ها از 
طرف مختلف منتقل شــده است که مسئولیت عواقب هر 
گونه شــیطنت و اقدام تحریک آمیزی در منطقه بر عهده 
آمریکا و کسانی است که این توطئه ها را انجام می دهند.

سخنگوی وزارت خارجه در ادامه نشست خود با خبرنگاران 
در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر اینکه سازمان هواپیمایی 
کشــوری خبر از ارســال گزارش نهایی سقوط هواپیمای 
اوکراینی برای کشــورهای درگیر ایــن موضوع داده ولی 

دولت اوکراین مدعی شده اســت که هنوز چیزی در این 
زمینــه دریافت نکرده اســت، گفت: ســازمان هواپیمایی 
کشــوری به عنوان نهاد مسئول به مسئولیت خود در این 
زمینــه عمل و گزارش را آماده کرده اســت. این گزارش 
هفته گذشته به صورت ویدئو کنفرانس در اختیار اوکراین 
و دیگر طرف ها قرار داده شــد و بخش های مختلف آن 

خوانده شد.
وی با بیان اینکه گزارش فنی کامل شــده اســت و امروز 
یا فردا این گزارش به صورت رســمی با ترجمه رسمی در 
اختیار کشورهای درگیر موضوع قرار می گیرد تاکید کرد: 

اینها موضوعاتی نیست که سیاسی کنیم.
وی بار دیگر با ابراز همدردی با خانواده های جانباختگان 
ایــن اتفاق گفت: مــا تمام تلاش خود را مــی کنیم که 
مســئولیت خود را به عنوان دولت مســئول در این زمینه 
انجام دهیم.این دیپلمات ارشــد کشــورمان در پاسخ به 
سوال دیگری در ارتباط با نشست غیر رسمی هفته گذشته 
وزیران امور خارجه ایران و گروه 1+۴ گفت: این نشســت 
هفته گذشته بعد از برگزاری کمیسیون مشترک در سطح 
معاونین وزرای خارجه برگزار شد و چون نشست غیررسمی 
بود در آن بیشــتر به بررســی تحولات مختلف مربوط به 
برجام از جمله تحولات صورت گرفته در واشنگتن و دیگر 

مسائل مرتبط به برجام پرداخته شد.
وی با بیان اینکه آقای ظریف در این نشســت به صورت 
دقیق و روشــن دیدگاه های جمهوری اســلامی ایران را 
اعلام کردنــد و در این زمینه توئیتی نیز منتشــر کردند، 
گفت: در این جلســه به صورت دقیق مشخص کردیم که 
تعهدات طرف مقابل چه بوده اســت، چه باید می کرده و 

نکرده است.
وی با بیان اینکه آقای ظریف در این نشست تاکید کردند 
که کشــورهای اروپایی نیز در کنار آمریکا شــریک نقض 
برجام هســتند و حجم تجارت ایران با این کشــورها به 
خوبی بیانگر این است که آنها نتوانسته اند به تعهدات خود 
عمل کنند و اروپایی ها در عدم اجرای برجام مســئولیت 
دارند ادامه داد: مــا به طرف های مقابل گفتیم که هر گاه 
آنها به صــورت موثر به تعهدات خود عمــل کنند ایران 
اجرای گام های کاهش تعهــدات برجامی را متوقف می 

کند.
وی در بخش دیگری از صحبت های خود ادامه داد: طنز 
تلخ و خنده داری است که برخی از نمایندگان دموکراسی 
در غرب از ما بخواهنــد که چارچوب های دموکراتیک را 

رعایت نکنیم. ما در کشور مصوبه ای که تبدیل به قانون 
شــود را ملزم به اجرا هســتیم و آن را اجــرا می کنیم و 
چنین درخواست هایی یعنی عدم اجرای قوانین درخواست 
عجیبی اســت. پیام ما به روشــنی به طرف های مقابل 
منتقل شد و باید زمانبندی هایی که در برجام هست توسط 

اعضا رعایت و اجرایی شود.
ســخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاســخ به ســوال 
دیگــری مبنی بر اینکه آقای عادل عبدالمهدی نخســت 
وزیر ســابق عراق به تازگی در یک مســتند اعلام کرده 
است که ســردار سلیمانی در آخرین ســفر خود به بغداد 
حامــل جواب ایران به عربســتان بوده اســت و اکنون با 
گذشت یک ســال آیا می توانید در مورد این پیام توضیح 
بیشتری بدهید، اظهار کرد: به اولین سالگرد شهادت سردار 
سلیمانی صلح سازترین ژنرال منطقه نزدیک می شویم که 
میراث بزرگ ایشان شکست قطعی تروریسم داعش است.

وی ادامــه داد: افراطی گری شکســت نمی خورد و نمی 
خورد مگر با شــهادت ها و خون هــای پاکی که ریخته 

شده است.
سخنگوی وزارت خارجه خطاب به خبرنگار پرسش کننده 
گفت: آنچه را که شــما به نقل از آقای عادل عبدالمهدی 
مطرح کردید نکته درستی است. دولت عراق میزبان آقای 
سلیمانی بودند و به دعوت رسمی این کشور به عراق سفر 

کرده بودند.
خطیب زاده افزود: پیامی از طرف عربســتان دریافت شده 
بود که خیلی دیپلماتیک نبود و واجد برخی ابعادی بود که 
ما بعدا به صورت مکتوب از طریق شورای همکاری خلیج 
فارس پاسخ گفتیم. سردار سلیمانی در سفر به عراق حامل 
پیام هایی بودند ولی قبل از اینکه این پیام ها منتقل شود 
به شهادت رســیدند که البته ما بعدا مکتوب آن را منتقل 

کردیم.
ســخنگوی وزارت خارجــه همچنیــن به ارائــه گزارش 
مبســوطی از پیگیــری های این وزارتخانــه در ارتباط با 
پرونده ترور سردار سلیمانی پرداخت و افزود: وزارت خارجه 
از لحظات اولیه بعــد از این اتفاق به صورت تمام قد وارد 
میدان شد و بررسی این موضوع را در اولویت خود قرار داد.

وی با بیان اینکه اصلی ترین هدف ما آشکارســازی این 
جنایــت بوده و این هدف را پیگیــری کردیم و می کنیم 
گفت: بیش از پنج نامه و یادداشت رسمی در سازمان ملل 

ثبت شده است.
وی با اشــاره به برخی دیگر از اقدامات وزارت خارجه در 

مجامع بین المللی برای پیگیری این پرونده تصریح کرد: 
ســردار ســلیمانی فقط فرمانده نیروی قدس نبود. ایشان 
یکی از ارکان توازن منطقه ای و صلح ساز ترین شخصیت 
های منطقه بود که با رهبران کشورهای مختلف در تعامل 

و تماس بود.
ســخنگوی وزارت خارجه با تاکید بر اینکه اجازه نخواهیم 
داد که خون شهید سلیمانی پایمال شود و آنهایی که چنین 
جنایتــی را انجام دادند از کیفر آن بی امان بمانند، تصریح 
کرد: ما در ســطوح عالی این موضــوع را پیگیری کرده و 
خواهیم کرد و این موضوعی نیســت که دولت و حاکمیت 
ایران از آن بگذرد و دولت آمریکا در این زمینه مســئولیت 

دارد.
ســخنگوی وزارت خارجه در ادامه نشست خبری خود با 
خبرنگاران که با حضور خبرنگاران داخلی و خارجی برگزار 
شــده بود در پاسخ به سوالی در ارتباط با اقدامات دولت و 
مجلس عراق در مورد پیگیری پرونده ترور سردار سلیمانی 
اظهار کرد: ســردار ســلیمانی مهمان رسمی دولت عراق 
بودند و به دعوت دولت عراق به این کشــور ســفر کرده 
بودند ترور ایشــان در خاک عراق صورت گرفته، بنابراین 
مسئولیت دوستان و دولت عراق در این زمینه کاملا روشن 

است و از روز اول هم ما این موضوع را گفته ایم.
سخنگوی وزارت خارجه در بخش دیگری از صحبت های 
خود در این زمینه با اشاره به مصوبه چندی پیش پارلمان 
عراق در زمینه اخراج نیروهای نظامی آمریکا از این کشور 
همســایه گفت: این سند تاریخی و غرور ملت عراق است 
و صدای خود ملت عراق اســت که می خواهند اشغالگران 

کشورشان را ترک کنند.
خطیب زاده همچنین با اشــاره به اقــدام ترامپ در عفو 
تعــدادی از نظامیان آمریکایی که اقدام به کشــتار مردم 
عراق در زمان حضور در این کشــور کــرده اند، گفت: ما 
شــاهد این بودیم که یک شــرم و اتفاق تیــره و تاریک 
دیگری رخ داد و ترامپ بی شــرمانه چنــد نفر از قاتلینی 
که در عراق مردم را کشــته بودند مــورد عفو قرار داد در 
حالی که می خندید، اینهــا خنده های تلخی برای منطقه 

و حقوق بشر است.
خطیب زاده با بیان اینکــه امیدواریم دولت عراق بیش از 
پیش به مســئولیت خود در پیگیری این پرونده عمل کند 
تاکید کرد: عاملین، آمرین و مسببان این ترور چه در داخل 
و خارج از عراق باید مجازات شــوند. ما اجازه نخواهیم داد 

که این تجاوز و تروریسم دولتی بی کیفر باقی بماند.
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وزیرصمتازتشدیدنظارتهابربازارشبعیدخبرداد

وضعیتافزایشقیمتکالاهایخوراکی!

وزیر صمت در ســتاد تنظیم بازار اعلام کرد: شــرایط تامین 
و تولید کالاها و اقلام مورد نیاز مردم مناســب است و پیش 
بینی های لازم برای ذخیره سازی میوه شب عید و همچنین 

تشدید نظارت ها در ایام پایانی سال انجام شده است.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، علیرضا 
رزم حســینی اظهار کرد: هماهنگی با دســتگاه های مرتبط 
از جمله وزارت جهاد کشــاورزی، گمرک و بانک مرکزی و 
همچنین ابلاغیه های جدید ستاد اقتصادی دولت تاثیر خوبی 
در تامین کالاها و اقلام مورد نیاز مردم و همچنین مواد اولیه 

کارخانجات برای افزایش تولید آنها داشته است.
وی با بیان اینکه سیاســت ایــن وزارتخانه عرضه و فراوانی 
کالا بــرای حفظ تعادل قیمتی در بازار اســت، تصریح کرد: 
برای کالاهای تولید داخل این موضوع اتفاق افتاده است که 

آثــارش را نیز در بازار می بینیم. ما اکنون در جنگ اقتصادی 
ظالمانــه ای قــرار گرفته ایم و باید به این نکته توجه شــود 
که گرانی با گرانفروشــی متفاوت اســت و گران فروشی در 
خصوص کالاهایی اســت که در این شرایط جنگ ظالمانه 

بی انصافانــه افزایش قیمــت پیدا می کنند و دســتگاه های 
نظارتی و مرتبط در این حوزه ورود می کنند.

تشدید بازرسی های بازار در ایام پایانی سال
رزم حســینی با بیان اینکه بازرســی ها بــا توجه به نزدیک 
شدن به ایام پایانی سال تشــدید خواهد یافت، گفت: مردم 
نباید نگران افزایش قیمت ها در ماه های منتهی به ســال و 
شــب عید باشند که در همین راستا تمهیدات لازم اندیشیده 
شــده اســت.وی همچنین تقســیم وظایف میــان وزارت 
جهاد و وزارت صمت را در راســتای تامیــن به موقع اقلام 
مورد نیاز و معیشــتی مردم بسیار کارســاز دانست و افزود: 
فضا در واقع به ســمت واگذاری اختیارات به دســتگاه های 
 اصلــی متولی می رود که تقســیم وظایف در همین راســتا 

بوده است.

رسانه ای کردن نظارت ها برای ایجاد تاثیر مثبت در بازار
وزیــر صمت از دســتگاه های نظارتی خواســت که کنتــرل انبارها 
و بنکداران را به صورت هوشــمند در دســتور کار خــود قرار دهند و 
عملکردهای خــود را در این حوزه برای اطلاع مــردم و ایجاد تاثیر 
مثبت در بازار رسانه ای کنند.  مدیریت مدبرانه در حوزه بازار با مداخله 

متفاوت است و مداخله باید در نقطه صفر ورود کالا انجام شود.
ابزارهای حکومت برای تقویت تنظیم بازار

 باید به خدمت بیایند
وی همچنیــن با تاکیــد بر اینکه ابزارهــای حکومت برای 
تقویت تنظیم بازار باید به خدمت بیایند و ستاد تنظیم بازار را 
در این مسیر همراهی کنند، حذف بخشنامه های زائد و خلق 
الســاعه را از دیگر عوامل مهم در تنظیم بازار و ایجاد تعادل 

در این چند ماهه دانست.

گزارش رســمی مرکز آمار ایران نشان می دهد 
در ماه گذشــته در گروه های خوراکی افزایش 
قیمت تا بیش از 60 در صد هم ثبت شده است.

به گزارش روزنامــه »صبح امروز« و به نقل از 
ایرنا، اخیرا مرکز آمار ایران طی گزارشی اعلام 
کرد در آذر ماه 1399، نرخ تورم افزایشــی بوده 
و تورم سالانه به به 30.5 درصد رسیده و تورم 
نقطه به نقطه ۴۴.8 و تورم ماهانه با کاهش 1.2 

درصدی به دو درصد رسیده بود.
این در حالی است که بررسی تازه ترین گزارش 
از تغییرات متوسط قیمت اقلام خوراکی منتخب 
بــرای گروه های مختلف خوراکــی در مناطق 
شــهری نشــان می دهد که در گــروه »نان و 

غلات«، برنج ایرانی درجه یک و رشــته آش با 
۴.6 درصد بیشترین افزایش قیمت را نسبت به 

ماه قبل داشته اند.
در گروه »گوشت قرمز، ســفید و فرآورده های 
آن »، مرغ ماشــینی با12.۷ درصد، ماهی قزل 
آلا با ۷.5 درصد، کنسرو ماهی تن با 5.9 درصد 
بیشــترین افزایش قیمت را نسبت به ماه قبل 
داشته اند. همچنین  گوشت گوسفند 0.9 درصد 

کاهش قیمت نسبت به ماه قبل داشته است.
در آذرماه بیشــترین افزایش قیمــت در گروه 
»لبنیات، تخم مرغ و انواع روغن« نســبت به 
مــاه قبل مربوط به روغن نباتی جامد با 11۷.3 
درصد، شیر پاســتوریزه با 1۴.۴ درصد و روغن 

مایع با 13.۷ درصد بوده است.
در  گــروه »میوه و خشــکبار« نیز بیشــترین 
افزایش قیمت مربوط به هندوانه با 61 درصد، 
هلــو ۴8 درصد و انار بــا 23.5 درصد افزایش 

نسبت به ماه قبل است.
در بین »ســبزیجات« نیز  بیشــترین افزایش 
قیمــت برای هویج فرنگی با ۴0.3 درصد، خیار 
19.5 درصد، سیب زمینی 13.1 درصد افزایش 
نســبت به ماه قبل بوده است. همچنین در این 
گروه قیمت اقلام فلفل دلمه ای با 22.2 درصد، 
گوجه فرنگی با 19.9 درصد بیشــترین کاهش 

قیمت را نسبت به ماه قبل داشته است.
در گروه قند و شــکر، آشــامیدنی ها و ســایر 

خوراکی هــا نیز بیشــترین افزایــش قیمت به 
نوشــابه گازدار بــا ۷.8درصد و چــای خارجی 

بسته ای با 6.8 درصد افزایش نسبت به ماه قبل 
اختصاص دارد.

آیا هزینه های سلامت می تواند بر توزیع 
درآمد موثر باشد؟

لیلااصغری/کارشناساقتصادی
جهان امروز دنیایی اســت که در آن انســان به مرزهای 
علــوم و فناوری دســت یافته اســت. شــتاب گرفتن و 
رونق تکنولوژی، تغییر ســبک زندگی، گسترش خطرات 
تهدیدکننده سلامت، حفظ و ارتقای سلامت را به عنوان 
محور توســعه مورد توجه قرار داده اســت. یک رابطه دو 
سویه بین وضعیت ســلامت فرد و فعالیت های اقتصادی 
او وجود دارد، افراد ســالم تر بهره وری بیشــتری دارند و 
یک اقتصاد مولد توانایی بالاتری برای خرید مراقبت های 
بهداشتی بیشتر دارد. بهداشــت در واقع نوعی توانمندی 
است که به زندگی انســان ارزش می بخشد و به عبارتی 

ســلامتی ثروت است و در حقیقت خصوصیات کیفی انسان نوعی سرمایه محسوب می شود. 
زیرا این خصوصیات می تواند موجب بهره وری و تولید بیشتر و ایجاد درآمد و رفاه بیشتر گردد.
امروزه ســخن مطرح شده در جهان یکسان بودن سهم تمامی گروه ها از درامد کشور نیست. 
بلکه مســاله مهم توزیع عادلانه برمبنای توانایی افراد اســت که می تواند به ایجاد توازن و 
تعادل بیشتر در جامعه بیانجامد. در یک جامعه متعادل شمار ثروتمندان و فقیران کشور بسیار 
کم است. زیرا وجود گروه های پردرامد یا بسیار کم درامد نشان دهنده توزیع نامتناسب ثروت 
درآن منطقه است. لذا برای محاسبه میزان عدالت در توزیع درامد از سهم درامدی که هریک 
از گروه های جامعه به دست می آورند، استفاده می شود. اگر فاصله بین درامدی که 10 درصد 
پائین ترین گروه جامعه به دســت می آورند با10 درصــد درامد ثروتمندترین افراد جامعه زیاد 

باشد، نشان دهنده توزیع ناعادلانه درامد است.
بهره وری از منابع محدود و کمیاب و ارزیابی دقیق آنها برای استفاده مطلوب ازمنابع در جهت 
تامین، حفظ و ارتقا ســلامت انسان ها از موضوعات مهم به شمار می رود. بهره وری از منابع 
محدود مســتلزم توجه به تمامی شرایط و عوامل موثر بر سلامت انسان و ارزیابی آن توسط 
شــاخص های کیفی و کمی مختلف از جمله شــاخص های ارزیابی اقتصادی است. بررسی 
هــای اقتصادی علاوه بر لحاظ کردن اثر بخش خدمات به ارزیابی اقتصادی از منابع مصرف 
شــده و هزینه ها می پردازد یعنی محاسبه و تحلیل منابع مصرفی در مقایسه با هزینه فرصت 

پیشگیری و درمان بیماری ها.
تامین مالی در نظام بهداشتی  و درمانی کشور در دو گروه اصلی خصوصی )خانوارها( و دولت 
به شــرح 1. درامدهای دولت از منابع عمومی، بیمه های اجتماعی درمانی، منابع شرکت ها و 
موسســات دولتی، نهادهای خیریه در بخش دولتی از محل کمک های خصوصی اعطایی به 
آنها، پرداخت های مستقیم خانوارها و بیمه های خصوصی از محل پیش پرداخت های خانوارها 

صورت می گیرد.
اثر هزینه های ســلامت بر توزیع درامد موید این امر اســت که هزینه های پرداخت شده به 
منظور تامین ســلامت توسط خانوارها سبب افزایش نابرابری در توزیع درامد می شود چرا که 
افرادی که در دهک های بالای درامدی قرار دارند )اقشــار مرفه( به دلیل استطاعت مالی که 
دارند، علی رغم اینکه از خدمات بهداشتی بخش خصوصی برای صرفه جویی در زمان بیشتر 
استفاده می کنند و لذا برای دریافت این خدمات هزینه های بیشتری را متحمل می شوند، چون 
درامد بالایی دارند. این هزینه ها ســهم کوچکی از درامــد این خانوارها را به خود اختصاص 
می دهند و این افراد از ســلامت بیشــتری برخوردار خواهند شد و بهبود کیفیت سلامت این 
اقشار ســبب افزایش امید به زندگی، افزایش قوای جسمی و قوای ذهنی نیروی کار خواهد 
شــد و با کاهش غیبت از کار به دلیل بیماری هم حضــور و هم انگیزه نیروی کار در محل 
کار افزایش می یابد و این افراد در توزیع درامد در وضعیت بهتری قرار می گیرند. اقشــار فقیر 
که در دهک های پایین درامدی قرار دارند، چون هزینه های بهداشــت و درمان سهم زیادی 

از مخارج آنها را به خود اختصاص می دهد وضعیت بدتری در توزیع درامد خواهند داشت.
هزینه های دولت شــامل هزینه های جاری و هزینه های عمرانی در بخش بهداشت و درمان 
است. وجود نگرانی های مربوط به شاخص های توسعه انسانی دولت ها را وادار کرده است که 
تامین کننده قسمت عمده هزینه های مربوط به این شاخص ها باشند. دلیل مهم دیگر دخالت 
دولت در امر هزینه های بهداشــتی، تاثیرگذاری بهتر بخش دولتی نسبت به بخش خصوصی 
است. اگر همه امور به بخش خصوصی سپرده  شود، تخصیص منابع بصورت غیر بهینه انجام 
گرفته و در نهایت شکســت بازار پدید خواهد آمد. هزینه های سلامت تخصیص یافته توسط 
دولت باعث کاهش نابرابری درامد می شــود، اما به نظر می رســد به دلایل ساختاری و عدم 

تخصیص بهینه، این هزینه ها اثر بخشی کارامدی ندارند.

یادداشت

»صبحامروز«اوراقسلفمسکنرابررسیمیکند؛

دوربرگردانبنبستمسکن
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جامعه  بر  کنونی حاکم 
هزینه هــای  تامیــن 
تهیــه یک مســکن 
از  بســیاری  بــرای 
خانواده هــا کار ســختی 
اســت. در این بین مدتی 
است که در خبرها بحث 
از رونمایی اوراق ســلف 
مســکن یا همان فروش 
متری مســکن در بورس 
کالای ایران با همکاری ســازمان بورس و 
وزارت راه و شهرسازی  مطرح شده است که 
به منظــور عملیاتی شــدن آن صندوق های 
سرمایه گذاری املاک و مستغلات، بر اساس 
مــاده 23 آیین نامه اجرایی مــاده 1۴ قانون 
ســاماندهی و حمایــت از تولیــد و عرضه 
مسکن، مقرر شده که سازمان بورس و اوراق 
بهــادار ضوابــط و مقررات موردنیــاز برای 
راه اندازی ایــن صندوق ها را تهیه و تصویب 

کند.
در این طرح سرمایه گذاران با توجه به میزان 
ســرمایه خود می توانند پس از انتشار اوراق 
سلف مسکن در بورس کالا به اندازه سرمایه 
خود چند متر مســکن خریــداری کنند و در 
موعد سررســید نیز امکان تحویل مســکن 
براســاس متراژهای مشخص شده یا تسویه 
نقدی وجــود خواهد داشــت. بنابراین، این 
روش شــاید بتواند در شرایط آشــفته بازار 
مسکن فعلی، حمایتی از قشر جوان و خانه دار 

شدن آن ها به حساب آید.
تمام این مراحل با نظارت سازمان بورس 

انجام می شود 
روز گذشــته معاون وزیر راه و شهرسازی با 
اشاره به تأمین نقدینگی سازندگان مسکن با 
انتشار اوراق سلف گفت: خانوارها با پس انداز 
و ســرمایه گذاری پول خــود از طریق خرید 
اوراق سلف مســکن، می توانند در بخشی از 
ســود خرید یک واحد مسکونی سهیم شده 
و ارزش پــول خود را حفــظ و در مقابل نیز 

تولیدکنندگان و سازندگان با مشارکت مردم 
در خریــد اوراق ســلف می توانند برای ادامه 

فعالیت خود، نقدینگی لازم را دریافت کنند.
محمود محمودزاده با بیان این که »انتشــار 
اوراق سلف و خرید آن توسط متقاضیان این 
ویژگی را دارد کــه چنانچه تلاطمی در بازار 
مســکن ایجاد شــود، ارزش پول متقاضیان 
مســکن حفظ شــود« افــزود: ایــن روش 
متقاضیان  بــرای  مطمئنی  ســرمایه گذاری 
واقعی مســکن اســت کــه از ایــن طریق 
متقاضیان می توانند اطمینان حاصل کنند که 
مسائل حاشــیه ای برای آنها روی نمی دهد. 
چراکــه تمام این مراحل با نظارت ســازمان 
بورس انجام می شود و موضوع انتشار اوراق 
ســلف به شکل شــفاف از نظر قانونی پیش 

خواهد رفت.
البتــه پیش از ایــن نیــز وی در خصوص 
ســوددهی صندوق های زمین و ســاختمان 
گفته بود: هیات پذیرش بورس بررســی های 
دقیقی را انجام می دهد و اینطور نیســت که 
به راحتی هر پروژه ای برای عرضه در بورس 
انتخاب و تایید شــود. در خصوص ریسک و 
شــرایط بازار بر روی پروژه ها مطالعات جامع 
و کافی انجام می شــود. بنابراین پروژه هایی 
که در بورس معرفی می کنیم، قطعا سودآوری 

خوبی برای سرمایه گذاران خواهد داشت.
بخش مسکن؛ موتور محرک اقتصادی

یک کارشــناس اقتصــادی در این خصوص 
بیان می کند: از آنجایی که حدود 120 صنعت 
به صورت مســتقیم و غیر مستقیم با بخش 
مســکن در ارتباط است، این بخش می تواند 
به عنوان موتور محرک اقتصاد در نظر گرفته 
شود. بنابراین تقویت مالی این بخش، رونق 
ســایر حوزه های مرتبط را بــه دنبال دارد و 
هرگونه ایجاد اختلال در آن، افزون بر ایجاد 
بحــران مالی و به دنبال آن بحران اقتصادی 
و اجتماعی در جامعه، دستیابی به اهداف 20 
ســاله کشور در افق 1۴0۴ را ناممکن خواهد 

کرد.
براتی با اشــاره به اینکــه »در بحران های 

اقتصادی، تامین مالی بخش مسکن باید یکی 
از دغدغه های اصلی نهادهای سیاســت گذار 
و اجرایی باشــد« ادامه می دهد: در کشور ما 
بازارهای مالی مســکن، هنوز بسیار ضعیف 
و ســنتی هستند و غالباً توسط بانک مسکن، 
تأمین مالی و تجهیز می شوند. بی شک یکی 
از روش هایی که موجب کاهش وابستگی به 
سیستم بانکی خواهد شد، بازار سرمایه است.
وی می گوید: یکی از گره های تولید مسکن، 
تامین مالی است. حداکثر وامی که هم اکنون 
برای مســکن پرداخت می شــود، یک دهم 
قیمت مسکن هم نیست. بنابراین مهم است 

که منابع ارزان قیمتی از بازار اخذ شود.
معیارهای خرد و کلان اقتصادی ارائه 

اوراق سلف مسکن
این مدرس دانشــگاه می افزاید: در شــرایط 
کنونی که امکان خرید یا ســاخت یک واحد 
مســکونی با توجه به نرخ های سرسام آور و 
بعضا نامتعارف وجود ندارد، ارائه اوراق سلف 
مســکن می تواند گریزی بر بن بست مسکن 
باشد. چراکه با کمک ابزار مالی بورس کالا، 
ارزش تمام شــده ســاخت یک واحد یا یک 
پــروژه، تبدیل به ورقه هــای کوچک بهادار 

شده و در بازار توسط انبوه ساز عرضه می شود.
وی با اشــاره بــه معیارهای خــرد و کلان 
اقتصادی ارائه اوراق ســلف مسکن تصریح 
می کند: اوراق سلف مسکن طبق مهم ترین 
معیارهای اقتصاد خرد شامل تطابق با اهداف 
و انگیزه های مشــتریان، میزان نقدشوندگی 
اوراق و درجه کارایی، تناســب با روحیات و 
سلایق سرمایه گذاران اســت و همچنین از 
جهــت مهم ترین معیارهــای اقتصاد کلان 
شــامل اثرگذاری بر روی رشــد و توســعه 
اقتصــادی، عدالت توزیعــی و قابلیت برای 
اجرای سیاســت های پولــی و مالی می تواند 
به عنوان ابزار مالی مناســب در بازار سرمایه 
کشــور، جهت تأمین مالی بخش مسکن به 

کار گرفته شود.
براتی می گوید: افــراد زمانی که برای خرید 
مســکن مراجعه می کنند بــا افزایش قیمت 
مســکن روبرو می شــوند و باید صبرکنند تا 
پولشــان به حد خرید ملک برسد، اما با خرید 
این اوراق، فرد می تواند از ارزش افزوده ملک 
هم بهره ببرد. این اوراق یک سبدگردان دارد 
و فــرد هر زمان بخواهد می تواند پول خود را 

دریافت کند.
وی با اشاره به نیاز به حفظ ارزش پول برای 
پس انداز بیــان می کند: در ایــن بازار مردم 
می تواننــد به منظور حفــظ ارزش پول خود 
در مقابل تورم، اوراق مســکن از بورس کالا 
خریداری کننــد و درمقابل، پول هزینه های 
ساخت مســکن از طریق اوراق بهادار برای 

سازنده تامین خواهد شد.
این مدرس دانشگاه با تاکید به اینکه چارچوب 
پیش فروش در بورس کالا باید شفاف باشد 
مطرح می کند: در این اوراق، پروژه، سررسید 
و نوع مکان و متراز واحد ها مشخص است و 
اگر عرضه کننده دیر واحد را تحویل دهد باید 

جریمه تاخیر تحویل پرداخت کند.
مزایای اوراق سلف مسکن

براتی با اشــاره به مزایای انتشــار این اوراق 
برای خریداران و سازندگان می گوید: جذابیت 
کافی برای ورود سازندگان به این بازار وجود 

دارد. ازجمله مزایای ارائه اوراق سلف مسکن 
در بورس برای ســازندگان این است که در 
کنار تأمین مالی پروژه ها، از فروش واحدهای 
در حــال تولیــد خود نیــز اطمینــان دارند. 
خریداران نیز در مقابل بســته به توان مالی 
خود امکان خرید مســکن پیدا خواهند کرد و 

درمقابل ارزش پول آن ها حفظ می گردد.
وی ادامه می دهد: از دیگر مزایای این اوراق 
میتوان به تأمین مالی تولیدکنندگان مصالح، 
عبور از رکود با جذب ســرمایه های عمومی 
و کمــک به خریــداران و همچنین افزایش 

نقدشوندگی مطالبات اشاره کرد.
ایــن کارشــناس اقتصــادی در پایان بندی 
صحبت های خــود تاکیــد می کند: عرضه 
مسکن در بورس کالا نه تنها موجب افزایش 
قیمت نمی شود که معتقد هستم اثر کاهشی 
هــم دارد، چراکه باعث تنظیــم بازار ملک 
می شود و وقتی تولیدکننده منابع کافی برای 
تامین هزینه های جاری ساخت مسکن داشته 
باشد، مسکن با قیمت متعارفی ساخته خواهد 
شد و از سیر نزولی قیمت آن توسط دلالان 

کاسته می شود.
در پایان...

در پایان نیز بد نیست به این موضوع اشاره 
کنیم کــه موضوع امکان تامین مالی پروژه 
های مســکن با اســتفاده از ظرفیت بازار 
سرمایه از تیرماه ســال 1398 مطرح شده 
که در نهایت اواســط اردیبهشت ماه سال 
جاری با همکاری ســازمان بورس و وزارت 
راه و شهرســازی به مرحله توافق و اجرای  
نهایی رسید. در فاز نخست قرار است تولید 
و عرضه بیش از 1000 واحد مســکونی از 
طریق بورس کالا صورت گیرد که به زودی 
وارد مرحلــه اجرایی می شــود. البته آنچه 
تحت عنوان بورس مســکن طی ماه های 
گذشته مطرح شــده در واقع صندوق های 
ســرمایه گذاری زمین و ساختمان است و با 
بورس املاک و مســتغلات که به فروش 
دارایی هــای مازاد شــرکت های دولتی می 

پردازد تفاوت دارد.

کارشناساقتصادی:
عرضهمسکندربورسکالا
نهتنهاموجبافزایشقیمت
نمیشودکهمعتقدهستماثر
کاهشیهمدارد،چراکهباعث
تنظیمبازارملکمیشودو
وقتیتولیدکنندهمنابعکافی
برایتامینهزینههایجاری
ساختمسکنداشتهباشد،
مسکنباقیمتمتعارفیساخته
خواهدشدوازسیرنزولی
قیمتآنتوسطدلالانکاسته
میشود

روزانه ۴۰۰۰ تن انواع روغن در سراسر کشور 
توزیع می شود

دبیــر انجمن صنفی روغن نباتی ایران گفت: روزانه بیــن 3500 تا ۴000 تن از انواع روغن 
مایع و جامد در سراسر کشــور توزیع می شود و فروش روغن گرانتر از نرخ مصوب سازمان 

حمایت گرانفروشی است.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، امیر هوشنگ بیرشک با بیان اینکه روزانه 
بین 3500 تا ۴000 تن از انواع روغن مایع و جامد در سراسر کشور توزیع می شود، اظهار کرد: 

تولید روغن و توزیع آن در کشور کماکان ادامه دارد.
وی ادامه داد: تمام کارخانه هایی که روغن تولید می کنند محصولاتشــان را با قیمت مصوب 
یعنی نرخ تعیین شــده توسط سازمان حمایت توزیع می کنند. شرکت های پخش هم بایستی 

با قیمت مصوب روغن ها را تحویل خرده فروشی ها دهند.
90 درصد مشکلات تولید روغن مایع حل شده

دبیرانجمــن صنفی روغن نباتی ایران اضافه کرد: بیش از 90 درصد مشــکلات تولید روغن 
مایع حل شده است و تلاشمان براین است که در روزهای آینده بازار آرامی داشته باشیم. در 
خصوص روغن جامد نیز در مولفه های بســته بندی، ورق حلب و نوع روغن هنوز مشکلاتی 
وجود دارد و مهمترین چالش نیز ارزهای قابل انتقال اســت که اگر بانک مرکزی کمک کند 

و مساله ارز و واردات روغن حل شود، همه مشکلات مرتفع خواهد شد.
بیرشــک در پایان گفت: قیمت های مصوب روغن براساس نوع و حجم در سامانه 12۴ زده 

شده است و فروش روغن گرانتر از نرخ مصوب گرانفروشی تلقی می شود.

خبر
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توزیع واکسن آنفلوآنزا در داروخانه هلال احمر 
مشهد

سخنگوی جمعیت هلال احمر خراسان رضوی از توزیع واکسن آنفلوآنزا برای گروه های مختلف و 
با بهای مناســب در داروخانه هلال احمر مشهد خبر داد.به گزارش »صبح امروز« به نقل از ایسنا، 
مجتبی محمودی درباره توزیع واکســن آنفلوآنزا برای گروه های پرخطر و ســایر افراد جامعه بیان 
کرد: 3000 واکســن آنفلوآنزا بدون محدودیت در توزیع در اختیار داروخانه هلال احمر در مشــهد 
قرار گرفته اســت که توزیع آن آغاز شــده اســت.مدیر روابط عمومی و ارتباطات مردمی جمعیت 
هلال احمر خراســان رضوی افزود: با توجه به اینکه فرآیند واردات این واکسن با ارز نیمایی بوده 
اســت قیمت تعیین شــده فقط ۴20 هزار ریال معادل ۴2 هزار تومان اســت که هر فرد با ارائه 
کارت ملی و ثبت کد ملی می تواند یک واکســن آنفلوآنزا دریافت کند. محل توزیع این واکســن 
در خراســان رضوی در داروخانه هلال احمر مشــهد واقع در میدان 10 دی می باشد.گفتنی است؛ 
پیش از این طبق اولویت بندی وزارت بهداشــت، واکســن آنفلوآنزا برای مادران باردار، سالمندان، 
زندانی ها، کادر بهداشــت و درمان، بیماران خاص و زمینه ای و نیروهای مسلح و کودکان توزیع و 

تخصیص یافته بود.

برای تأمین واکسن کرونای ایران، خیرین 
آمریکایی دست به کار شدند

رئیــس جمعیت هلال احمر گفت: بنابر هماهنگی های صورت گرفته با جمعی از خیرین در آمریکا 
قرار است 150 هزار واکسن کرونا )شرکت فایزر( وارد کشور شود.

به گزارش »صبح امروز« به نقل از تسنیم، کریم همتی با اشاره به مذاکرات انجام شده برای ورود 
واکســن کرونا به داخل کشور اظهار کرد: بنابر هماهنگی های صورت گرفته با جمعی از خیرین در 
آمریکا قرار اســت 150 هزار واکسن کرونا )شرکت فایزر( وارد کشور شود. بر اساس اعلام خیرین 
قرار است تا پایان این ماه 150 هزار واکسن از طریق مرز ایران در اختیار جمعیت هلال احمر قرار 
بگیرد.همتی درباره زمان توزیع واکســن های اشاره شده گفت: در این زمینه جمعیت هلال احمر بر 
اساس نظر سازمان غذا و داروی وزارت بهداشت عمل خواهد کرد همچنین اولویت های توزیع نیز 
بر اســاس این سازمان خواهد بود و جمعیت هلال احمر فقط واکسن ها را به صورت رایگان پخش 
خواهد کرد.وی درباره ورود یک میلیون دوز واکسن کرونا از طریق هلال احمر به کشور گفت: قرار 
اســت تا بهمن ماه این واکسن ها در اختیار جمعیت هلال احمر قرار بگیرد. در رابطه با توزیع این 

واکسن ها نیز بنابر دستور وزارت بهداشت و سازمان غذا و دارو عمل می کنیم.
در این راســتا شــهرام آدم نژاد، معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: هیچ مشــکلی برای انتقال و 
نگهداری واکســن فایزر بیوان تک به کشــور نداریم.وی در پاســخ به این پرسش که با توجه به 
سخنان رئیس هلال احمر مبنی بر اهدا 150 هزار دوز واکسن فایزر بیوان تک به کشور، آیا برای 
حمل و نگهداری این نوع واکسن محدودیتی وجود دارد، اظهار کرد: در بحث نقل و انتقال این نوع 
واکســن هیچ محدودیتی نداریم. در خصوص شرایط نگهداری واکسن فایزر بیوان تک در فرودگاه  
نیز هیچ مشــکلی نداریم. همچنین در رابطه با واکسن چینی نیز با توجه به این که دمای مورد نیاز 
نگهداری این نوع واکسن دمای معمولی است، هیچ مانعی برای نقل و انتقال و نگهداری نداریم.

رمز دوم پویا این گونه امن تر شد
مرحله ســوم طرح رمز دوم پویا در راســتای استانداردسازی الگوی پیامک رمز پویا و امن تر شدن 

تراکنش های بانکی از امروز در تمام بانک ها اجرا می شود.
به گزارش »صبح امروز« به نقل از باشــگاه خبرنگاران، مرحله سوم طرح رمز دوم پویا در راستای 
استانداردسازی الگوی پیامک رمز پویا و امن تر شدن تراکنش های بانکی از امروز در تمام بانک ها 

اجرا می شود. البته این طرح چند روزی است که توسط چندین بانک در حال اجرا است.
چند روزی است که بسیاری از افراد پیامک هایی متفاوت تر از پیامک های رمز پویای گذشته خود 
دریافت می کنند. تغییر محســوس در پیامک های رمز دوم پویا این است که در محتویات پیامک 
علاوه بر رمز دوم، نام کارت مبدا و مقصد به همراه مبلغ پیامک می شود و فرد می تواند اطلاعات 
دقیق تری از کارت مقصد خود در اختیار داشــته باشید. این عملیات باید در تمام بانک های سراسر 

کشور، جهت افزایش امنیت تراکنش ها  اجرا شود

بهتر است تا حد امکان از خانه خارج نشوید
سخنگوی وزارت بهداشت ضمن ارائه توصیه هایی به خانم های باردار در روزهای کرونایی، گفت: 
بهتر است این افراد تا حد امکان از منزل خارج نشوند.به گزارش »صبح امروز« سیما سادات لاری 
با بیان اینکه »طبق تحقیقات تاکنون شواهدی مبنی بر احتمال بیشتر ابتلا به کرونا در خانم های 
باردار نسبت به دیگران وجود ندارد« اظهار کرد: البته با توجه به تغییر سیستم ایمنی بدن در دوران 
بــارداری لزوم خــود مراقبتی زنان باردار در این ایام از اهمیت خاصی برخوردار اســت.وی افزود: 
توصیه می کنیم خانم های باردار تا حد امکان از منزل خارج نشوند و از حضور در مکان های پرتردد 
و شلوغ بویژه فضاهای سربسته فاقد تهویه مناسب خودداری کنند. خرید و تهیه مایحتاج منزل را 
به سایر افراد خانواده واگذار کنند و در صورت ضرورت برای خروج از منزل از لحظه خروج تا زمان 
بازگشــت به خانه حتما از ماســک استفاده کنند و از تماس دست با دهان، بینی و چشم خودداری 
کنند.به گفته وی زنان باردار اســتفاده از وســایل نقلیه عمومی بویژه در ساعات شلوغ خودداری 
کنند. همچنین از شرکت در دورهمی ها و مهمانی ها خودداری کرده و دیدار با دوستان را به شکل 
مجــازی انجام دهنــد. در صورت ابتلا به کرونا حتما موضوع را بــا متخصص زنان خود در میان 
بگذارید و در صورت مصرف دارو با تجویز پزشک، آن را به میزان کافی در دسترس داشته باشید.

سقوط 6۰ درصدی آمار مرگ ومیر ناشی از 
کرونا

وزیر بهداشــت از کاهش حداقل 50 تا 60 درصدی مرگ و میر روزانه ناشــی از کرونا در کشــور خبر 
داد.به گزارش »صبح امروز« ســعید نمکی با بررســی آخرین وضعیت طرح مدیریت و کنترل اپیدمی 
کووید19 به شیوه محله و خانواده محور )طرح سردار شهید سلیمانی( اظهار کرد: در طرح بسیار ارزنده 
شــهید حاج قاسم سلیمانی، کار مشترکی را از 20 آبان با سازمان بسیج در سراسر کشور آغاز کردیم و 
با گذشــت حدود ۴0 روز از آغاز این طرح با وجود اینکه هدف گذاری کرده بودیم که میزان مرگ ومیر 
روزانه بیماران 10 درصد و میزان بســتری بیماران 30 درصد کاهش پیدا کند، با افتخار می گوییم که 
خدا به این حرکت، برکت داد و امروز شــاهد کاهش حداقل 50 تا 60 درصدی مرگ و میر بیماران و 
همچنین کاهش 60 تا ۷0 درصدی بســتری بیماران هستیم.  به گفته وی روند بیماری و مرگ و میر 
بیماران در کشور رو به کاهش و تنزل است. در حوزه نظارت غیر از سازمان بسیج برخی دستگاه های 
دیگر از جمله هلال احمر در کنار وزارت بهداشت بوده و توانستیم با نظارت بیشتر، اجرای پروتکل ها 

را در خیلی از مناطق به بیش از 90 درصد و در کشور به طور متوسط بین 8۴ تا 85 درصد برسانیم.

کشف 525 کیلو تریاک در مشهد 
فرمانده ارشد انتظامی خراسان رضوی  از کشف محموله مواد مخدر قبل از توزیع در شهر مشهد خبر 
داد. به گزارش »صبح امروز« محمد کاظم تقوی با بیان اینکه »در پی کسب اطلاعاتی مبنی بر قاچاق 
محموله مواد افیونی از مرزهای شرقی کشور به خراسان رضوی، نیروهای مرکز عملیات ویژه پلیس 
مبارزه با مواد مخدر خراســان رضوی بلافاصله وارد عمل شــدند« اظهار کرد: پلیس در این عملیات 
پس از چند ســاعت کنترل و مراقبت های پوششی و ردزنی اطلاعاتی با هماهنگی قضایی  عملیات 
دستگیری سوداگران مرگ را آ غاز کرد. به گفته وی در این عملیات غافلگیرانه 525 کیلو تریاک که در 
پوشش بار ضایعاتی به شهر مشهد قاچاق شده بود قبل از توزیع کشف و چهار متهم دستگیر شده اند.

یادداشت 

بستریحدود۷۶۰بیمارمبتلابهکرونادربیمارستانهایخراسانرضوی
معاون بهداشت دانشــگاه علوم پزشکی مشهد گفت: کاهش 
تعداد مبتلایان به کرونا به منزله تمام شدن این بیماری و نبود 

این ویروس در جامعه نیست.
به گزارش »صبح امروز« به نقل از وبدا، مهدی قلیان اول گفت: 
در حال حاضر شاهد روند نزولی تعداد مبتلایان، بستری شدگان 
و فوتی های ناشــی از کرونا در مناطق تحت پوشش دانشگاه 
و دیگر شهرســتان های استان خراسان رضوی هستیم و تعداد 
بیماران کرونایی بستری  شده در استان خراسان رضوی نسبت 
به ابتدای آذر ماه حدود ۷0 درصد کاهش یافته اســت.معاون 
بهداشت دانشگاه علوم پزشکی مشهد تصریح کرد: موج سوم 
شیوع کرونا در استان خراسان رضوی در ابتدای آذر ماه امسال 
به اوج خود رســید که با اجرای محدودیت هــای کرونایی و 
رعایت بیشتر موازین و دستورالعمل های بهداشتی و مشارکت 
عمومی اکنون روند نزولی یافته است.وی با اشاره به اینکه در 
حال حاضر حدود ۷60 بیمار مبتلا به کرونا در بیمارستان های 
خراسان رضوی بستری هســتند که قریب به 520 نفر از این 

تعداد در مناطق تحت پوشــش دانشگاه علوم پزشکی مشهد و 
بقیه در شهرستان های تحت پوشش دانشکده و دانشگاه های 
علوم پزشکی سبزوار، گناباد، تربت حیدریه، تربت جام و نیشابور 
حضور دارند، گفت:  تعداد بیماران کرونایی بســتری شــده در 
بیمارستان های خراســان رضوی طی هفته چهارم آبان ماه و 

ابتدای آذر ماه امسال حدود 2 هزار و 130 نفر بوده است.
معاون بهداشــت دانشگاه علوم پزشکی مشــهد افزود: تعداد 
مبتلایان به کرونا که به صورت سرپایی به مراکز خدمات جامع 
ســلامت و درمانگاه ها و کلینی  ها مراجعه کرده و تحت درمان 
قرار می گیرند نیز به یک چهارم زمان اوج موج ســوم بیماری 
در اســتان یعنی ابتدای آذرماه کاهش یافته است. به گفته وی 
کاهش تعداد مبتلایان به کرونا در خراســان رضوی به منزله 
تمام شــدن این بیماری و نبود این ویروس در جامعه نیســت 
چــرا که اگر غفلت کنیم و محدودیت ها و رعایت پروتکل های 
بهداشتی را جدی نگیریم، خطر ورود به موج چهارم شیوع این 

ویروس وجود دارد. 

چرادارویموردنیازبیمارانمبتلابهاسامایواردکشورنمیشود؟

کلافسردرگمداروی»اسامای«
 »اس ام ای« یک بیماری 
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به  که  اســت  ژنتیکی 
و  عصبــی  صــورت 
پیش رونده  نخاعــی 
می باشــد که به مرور 
زمان به شــدت بیماری 
درواقع  افزوده می شــود. 
این بیماری، یک بیماری 
نخاعی است  پیشــرونده 
که از دوران جنینی شروع 
و بعــد از تولــد ادامــه 
می یابد. در جریان این بیماری ســلول های 
شاخ قدامی نخاع که نیروی محرکه عضلات 
اسکلتی است، به دلیل نقص ژنتیکی بتدریج 
از بیــن مــی رود، بطوریکــه علیرغم وجود 
هوشــیاری نرمــال، قدرت عضلاتی ســیر 

پسرفت پیدا می کند.
چندیــن نــوع اس ام ای وجــود دارد که در 
تمــام انواع، کــودک کاملًا هوشــیار و گاه 
حتــی باهوش تــر از هم ســن های خود به 
نظر می رســد، اما بتدریج ضعف عضلانی به 
صورت از دست دادن قدرت نشستن و حتی 
پاگرفتن پدیدار شده به مرور حرکت دست ها 
کاهش می یابــد، گریه های کودک ضعیف و 
به صورت ناله کردن در می آید. بلع مشــکل 
شــده و آسپیراســیون و یا به عبارتی پریدن 
مواد غذایي به داخل راههای هوایی مشاهده 
می شــود به طوری که عفونت های ریوی به 
کرات بروز مي کنــد؛ بنابراین کودک حالات 

چهره نرمال داشته و باهوش است، اما ناتوان 
به نظر رســیده و در نهایــت به مرگ منجر 

می شود.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« اخیراً یک 
پزشــک متخصــص مغز و اعصــاب ایرانی 
مقیم آمریکا در مورد اثر بخشــی قطعی دو 
داروی)اســپینرازا و ریسیدپلام( و ژن درمانی 
برای مبتلایــان به بیمــاری اس ام ای خبر 
داد. به گفته این پزشــک بیمــاران مبتلا به 
اس ام ای می توانند با اســتفاده از این دارو به 
راحتی درمان شــوند، اما به دلیل بی توجهی 
مســئولان به این موضوع و عــدم واردات 
داروهای مــورد نیاز این بیماران جان خود را 

از دست می دهند.
نکته اینجاست که برخی از مسئولان چرایی 
عدم واردات این داروها را موضوع بالا بودن 
قیمت آن هــا مطرح کرده اند. هزینه این دارو 
برای ســال اول ۷50000 دلار و برای سال 

دوم 3۷5000 دلار است.
برای آگاهی از وضعیت این بیماران با حسین 
غیاسی، مدیر سابق انجمن بیماران اس ام ای 

کشور گفت وگو کردیم.
وی بــا بیان اینکه »این بیمــاری مهمترین 
عامــل مرگ ومیر در کودکان زیر دو ســال 
اســت« تشــریح می کند: در دنیا طول عمر 
بچه هایی کــه از 6 ماهگی بــه بعد علائم 
بیمــاری را بروز می دهند معمولًا دو ســال 
بیشتر نیست. کودکانی که به دنیا می آیند60 
درصد متولدان تیپ صفر هستند. این بیماران 
علائم خیلی شــدیدی دارند، اما آن هایی که 
بزرگســال و نوجوان هســتند دارای زندگی 
عادی هســتند، ولی یک دفعــه بیماری بروز 

می کند.
به گفته غیاســی، طول عمر بیمار، بستگی 
به نوع بیمــاری دارد. اگر بیماری نوع یک 
باشد 90 درصد مبتلایان فوت می کنند و به 
دو سال نمی رسند، اما مبتلایان به تیپ دو، 
ســه و چهار عمر طولانی تری دارند، اما به 
دشــواری زندگی می کنند. بیماران مبتلا به 
نوع یک نمی توانند، بنشــینند. به تجهیزات 
زیــادی نیاز دارند مثل تجهیزات تنفســی. 
درواقع به خاطر مشکل در سیستم بلع باید 
با کیســه به آن ها غذا داده شود. همچنین 
نیازمنــد طیــف گســترده ای از خدمــات 
توانبخشی هستند. به این بیماران لوله های 

تنفسی وصل می کنند.
تعرفه های دولتی بار حمایتی ندارد

مدیر ســابق انجمن بیماران اس ام ای کشور 
با بیــان اینکه »افرادی که علائم بیماری به 
صورت حاد در آن ها دیده نمی شــود، معمولًا 
طول عمر بیشــتری دارنــد و نیازمند طیف 
گســترده ای از کار درمانــی هســتند؛ یعنی 

به طــور روزانه باید خدمات توانبخشــی به 
آن ها ارائه شــود. از سویی دیگر نیاز مبرم به 
ویلچر برقی و عمل انحراف ســتون فقرات 
دارند« خاطرنشــان می کند: متاسفانه بیشتر 
بار این قضیه روی دوش خانواده ها اســت و 
کســی حمایتی از آن ها نمی شود. همچنین 
تعرفه هایــی که دولت بــرای حمایت از این 
بیماران در نظر گرفته از نظر بخش خصوصی 
اصلأ مورد قبول نیســت و این بسته حمایتی 

در عمل هیچ حمایتی از بیماران نمی کند. 
به گفته غیاسی برای اولین بار در سال 2016 
نخســتین داروی درمان کننــده این بیماری 

مجوز و تاییدیه از سازمان غذا و دارو گرفت. 
اولین داروی اســپینرازا بود که مجوز گرفت 
و وارد بازار شــد و به عنوان گرانترین داروی 
تاریخ شناخته معرفی شده است. داروی دیگر 
هم شربتی خوراکی اســت که سال گذشته 
مورد تأیید قرار گرفتــه و به صورت محدود 

توزیع شدند.
آمار دقیقی از بیماران در کشور نداریم

وی با بیان اینکــه »این داروها برای تجویز 
بایستی وارد فهرســت دارویی کشور شوند« 
توضیح می دهد: تاکنون هیچ اقدامی در این 
زمینه صورت نگرفته اســت. درحالی که این 
داروها برای هر نوع ایــن بیماری اثربخش 
است. براســاس آمار جهانی از هر 6 هزار تا 
11 هــزار تولد یک فرد مبتــلا به اس ام ای 
متولد می شــود و طبق آمارگیری انجام شده 
در داخل کشــور تاکنون حــدود ۴00 بیمار 

در ایران شــناخته شــدند، اما به خاطر اینکه 
بســیاری از این بیماران فوت می کنند، آمار 

دقیقی از آن ها در دست نیست.
غیاســی تصریح می کند: متاســفانه وزارت 
بهداشــت و درمان هنوز بعد از گذشــت 6 
سال در این زمینه اقدامی انجام نداده است. 
انتظار جامعه بیماران و خانواده هایشان بعد از 
گذشت 6 سال این است که وزارت بهداشت 
اقدامی نســبت به این بیماران بنا به وظایف 
قانونی و شــیوه نامه های کشــور انجام دهد. 
درواقع این وزارت موظف است که داروهایی 
را که از ســازمان غذا و دارو آمریکا تاییدیه 
دریافــت می کننــد برای این بیمــاران وارد 
فهرست دارویی کشــور کند، ولی متاسفانه 
دلیــل موجهی برای عدم انجام این کار ارائه 

نداده است.
مورد تمسخر قرار گرفتم به من گفتند: 

»پول داری دارو را تهیه کنی؟«!
وی بــا بیــان اینکــه »بــا درخواســت و 
پیگیری هایی که داشــتیم سازمان غذاودارو 
اعــلام کرد بایســتی فرم الــف را پُر کنیم؛ 
چراکه تاکنون هیچ ســازمانی ایــن فرم را 
پُر نکرده بود. شــخصاً اقدامات لازم در این 
زمینه را انجام دادم و درخواست خود را ارائه 
دادم« می افزاید: جالب اینجاست که از سمت 
مســئولان این ســازمان مورد تمسخر قرار 
گرفتــم به من اعلام کردنــد: »بر فرض که 
این جلسه برگزار شد آیا پول تهیه این داروها 

را داری!« 
مدیر ســابق انجمن بیماران اس ام ای کشور 
توضیح می دهــد: در ابتدای امر اعلام کردند 
که این داروها  اثربخشی لازم را ندارد، بعد از 
آن که میزان مراجعات به سازمان غذا و دارو 
بیشتر شد، اعلام کردند ما نمی توانیم هزینه 
خریــد دارو را بپردازیم و در نهایت زمانی که 
نوع داروهای تولید شــده در خارج از کشور 
افزایش یافت گفتند ما بودجه خرید این دارو 
را نداریــم و دولت باید ایــن بودجه را تعیین 

کند. 
غیاسی ادامه می دهد: مسئولان در هر مرحله 
واکنش هــای متفاوتی در این زمینه نشــان 
دادند و به تازگی اعلام شــده که این مسأله 
باید در مجلس تصویب شود. خانواده های این 
بیماران به همه نمایندگان مجلس در رابطه با 
این موضوع نامه نوشتند. نمایندگان هم این 
موضوع را به وزارت بهداشت و درمان ارجاع 
دادند، ولی متاســفانه برنامه عملی درســتی 

ارائه نشد. 
شرکت های مورد اعتماد ایران می توانند 

دارو را وارد کنند
وی بــا بیان اینکه »راه های ســاده ای برای 
دریافــت ایــن دارو وجــود دارد« می گوید: 

یکی از شــرکت های معتبــر و فعال که در 
دوران تحریم هم ایــران را حمایت کرده و 
در ایران حضور داشــته، در حال حاضر این 
دارو را توزیع می کنــد. انتظار ما این بود که 
مسئولان مربوطه با این شرکت مورد اعتماد 
همکاری هــای لازم را بــرای تأمین داروها 
دارویی  شــرکت های  چراکه  دهنــد؛  انجام 
متناسب با شرایط مشتری هایشان طرح های 
مختلفی دارند. به طور مثال طرحی که اعلام 
کردند کــه دارو را به صورت خیرخواهانه در 
اختیار کشــورها می گذارنــد. طرح دیگر این 
شــرکت ها واردات دارو با مسئولیت پزشک 
متخصص و به نام بیمار اســت؛ درواقع دارو 
به صورت اختصاصــی به نام یک بیمار وارد 
کشور می شــود. ما می توانیم از این دو طرح 

استفاده کنیم.
اراده ای در میان مقامات وزارت بهداشت و 

درمان برای خرید دارو وجود ندارد
به گفته مدیر سابق انجمن بیماران اس ام ای 
کشور متاســفانه هنوز دلیل عدم انجام این 
اقــدام را متوجه نشــدیم. درواقــع اراده ای 
برای انجــام این کار در میان مقامات وزارت 
بهداشــت و درمــان وجود نــدارد. علی رغم 
پیگیری های متعدد پاســخ دقیقی به ما داده 
نمی شــود. به شخصه بالغ بر 30 نامه نوشتم 
برای مقامات ســازمان غــذاو دارو و وزارت 
بهداشــت نوشته ام و همیشــه جواب نهایی 
این بوده که یا پــول نداریم یا این که بروید 
با مجلس صحبت کنید تا برای این مســأله 

بودجه مصوب کنند. 

درابتدایامراعلام

کردندکهاینداروها

اثربخشیلازمراندارد،بعد

ازآنکهمیزانمراجعاتبه

سازمانغذاوداروبیشترشد،

اعلامکردندمانمیتوانیم

هزینهخریددارورابپردازیم

ودرنهایتزمانیکهنوع

داروهایتولیدشدهدرخارج

ازکشورافزایشیافتگفتند

مابودجهخریدایندارو

رانداریمودولتبایداین

بودجهراتعیینکند

یکیازشرکتهای
معتبروفعالکهدردوران
تحریمهمایرانراحمایت
کردهودرایرانحضور
داشته،درحالحاضراین
داروراتوزیعمیکند.
انتظارمااینبودکهمسئولان
مربوطهبااینشرکتمورد
اعتمادهمکاریهایلازم
رابرایتأمینداروهاانجام
دهند؛چراکهشرکتهای
داروییمتناسبباشرایط
مشتریهایشانطرحهای
مختلفیارائهمیدهند

علیرغم
پیگیریهایمتعدد
پاسخدقیقیبهماداده
نمیشود.بهشخصهبالغ
بر30نامهنوشتمبرای
مقاماتسازمانغذاو
داروووزارتبهداشت
نوشتهاموهمیشهجواب
نهاییاینبودهکهیا
پولنداریمیااینکه
برویدبامجلسصحبت
کنیدتابرایاینمسأله
بودجهمصوبکنند
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هادی جمالی
شهر من شهر سایه های بلند

شهر خورشیدهای رو به غروب
شهر رویایی یهوداها

و مسیحای تا ابد مصلوب
چه پرنده چه فکر و اندیشه

شهرم از هرچه بال بیزار است
مادر سقف های کوتاه و

شهر من زادگاه دیوار است
آسمان تار چشم ها تاریک

بغض ها در گلو فروخفته
بر زبان حرف های لال شده

دل پر از دردهای ناگفته
راه گم کرده ایم و می چرخیم
دور خود در طواف سردرگم
ما گره در گره گره خوردیم
در دل یک کلاف سردرگم

گوش ها را بگیر و زمزمه کن 
همنشینها دروغ می گویند

شک نکن به وجود تردیدت
که یقین ها دروغ می گویند

زندگی از اساس مشکل داشت
مشکلات زمانه را ول کن

خانه از پای بست ویران است
نقش ایوان خانه را ول کن
درد در ریشه هام می پیچد

مشکل از شاخ و برگ زردم نیست
قرن ها در خزان بزرگ شدم

دو سه تا فصل سرد دردم نیست
ما به هر قبله ای که رو کردیم

قد ایمانمان کلک خوردیم
خنجر از پشت خوردگان ماییم
زخم را با کمی نمک خوردیم

مردم شهر من نفهمیدند
شمع ها دشمنان خورشیدند

کاسبان دکان تاریکی
سال ها ضد نور جنگیدند
گل تردید کاشتم شاید
به بهار گذشته برگردم

این زمستان سرد از دم توست 
ای مسیحای ناجوانمردم

شهر من شهر سایه های بلند
شهر خورشیدهای رو به غروب

شهر رویایی یهوداها
و مسیحای تا ابد مصلوب

سمانه مصدق
مبهوتِ بغض باریِ دیروز و

ماتِ جنونِ مبهمِ امروزم
چشمی به زخم هایِ تنِ دیوار
اشکی به قابِ پنجره می دوزم

آتشفشانِ حادثه رسوا کرد
در باورم زبانه یِ آتش را

هر شعله ای نشانِ گذشتن نیست
باید خبر کنید سیاوش را

باید زمینِ خفته در آسایش
از جای خود تکان بخورد گاهی

شمشیرِ تند و تیزِ نبایدها
بر گرده یِ جهان بخورد گاهی

غم حقِ عشقبازیِ مجنون نیست
مرزِ میانِ وصل و طلب خون نیست

سر خم نکن اسارتِ هستی را
پیروزی از توانِ تو بیرون نیست

دنیا به میلِ عدل نمیگردد
چون گرگِ سر سپرده به کلاشی

محکمتر از زمانه قدم بردار
باید بپاشیَش که خودت باشی

ظقانونِ ضدِ قائله یِ تسلیم!
طنازیَت نوازشِ زیبایی!

روشن کن آسمانِ پر از شب را
ماه »پلنگِ تنگه یِ تنهایی«
نگذار دست های عطش آرام
در خود فرو برد دلِ تنگت را
هر چند ماه، سر به هوا دارد

گاهی ببین نگاهِ پلنگت را

نگاهی به مجوزهای موسیقی
دفتر موســیقی معاونــت امور هنری 
ارشــاد اسلامی در  وزارت فرهنگ و 
هفته پایانــی آذر ماه مجوز 12۷ تک 
آهنگ و 11 آلبوم موســیقی را صادر 

کرد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به 
نقل از روابط عمومی دفتر موســیقی، 
آلبوم های »هــزار هیچ« به خوانندگی 
و آهنگسازی حامد بهداد، »دقیقه ها« 
با صدا و آهنگ مســعود ســعادتمند، 
»حرف بی حروف« به آهنگسازی تینا 

لاجوردیان از جمله آلبوم هایی هستند که در هفته پایانی آذر ماه مجوز انتشار گرفتند.
همچنین آلبوم »نغمه های ابیورد« با نوازندگی دو تن از پیشکســوتان موسیقی محلی درگز 
محمد علمداریان و حیدرعلی عاشــقی با اجرای ســازهای ســرنا، دهل، قشمه مجوز انتشار 

گرفته است.
در میان مجوزه های صادره در بخش تک آهنگ ها نیز می توان به قطعه »ســردار دل ها« به 
خوانندگی الیاس ایمانی پناه و آهنگسازی سجاد نیکو به یاد شهید سردار حاج قاسم سلیمانی 
و قطعه »تکنوازی ســنتور، نیمه شــب آذر ماه« به نوازندگی و آهنگسازی ابوالفضل صادقی 

نژاد اشاره کرد.
گزارش صدور مجوزهای آلبوم و تک آهنگ به صورت هفتگی در قالب خبر منتشر می شود. 

برای این آثار صرفا مجوز انتشار صادر شده و زمان انتشار آن در اختیار مالک اثر است.

کافه شعر

خبر

مقرراتسفرایرانیهابهترکیهتغییرکرد
دولــت ترکیه با جهش ویــروس کرونا در جهــان، قوانین 
جدیدی را برای ســفر به این کشــور تعیین کرد. شهروندان 
ایرانی برای سفر به ترکیه به ارائه گواهی منفی تست کرونا 

تا ۷2 ساعت قبل از پرواز ملزم شده اند.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایســنا، طبق 
مقررات این کشــور، ورود مســافر با تابعیت ایرانی با مجوز 
اقامتی و یا به صورت توریستی به ترکیه بدون مانع است. اما 
شیوع نوع جدید ویروس کرونا از انگلستان بار دیگر مقررات 
ســفر را تغییر داده و حتی محدودیت هایی را در برخی مرزها 
ایجاد کرده است. آخرین بررسی ها نشان می دهد مرز هوایی 

ایران و ترکیه همچنان باز اســت و تردد مســافر بدون مانع 
انجام می شود اما ترکیه مقررات تازه ای را وضع کرده است.

بنا به دستورالعمل ها و پروتکل های جدید بهداشتی ترکیه که 
از امروز )دوشــنبه، 28 دســامبر برابر با 8 دی ماه( در مبادی 
ورودی این کشــور برای همه اتباع خارجی به اجرا گذاشته 
اســت، تمام مسافران ملزم شــده اند پیش از پرواز، آزمایش 
PCR انجام دهند و گواهی منفی این تســت را در محدوده 
۷2 ســاعت مانده به پرواز، به زبان انگلیســی همراه داشته 

باشند تا در مبادی ورودی این کشور ارائه دهند.
این آزمایــش باید در آزمایشــگاه های مــورد تایید وزارت 

بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی )دولتی یا خصوصی( 
انجام شود و حاوی مُهر آزمایشگاه باشد.

شرط سنی برای ارائه گواهی منفی کرونا در برخی پروازهای 
شــرکت های ایرانی از بالای دو ســال تعیین شــده است؛ 
درحالی که طبق پروتکل های بهداشتی این کشور، مسافران 

زیر شش سال از ارائه تست منفی کرونا معاف شده اند.
تــا پیش از این، برخی شــرکت های هواپیمایی مســافران 
ایرانــی را از ارائه نتیجه این تســت معاف کــرده بودند. در 
پروازهای دیگر این مســیر نیز مسافر ملزم بود نتیجه منفی 
آزمایش کرونــا در محدوده 96 ســاعت را ارائه دهد.برخی 

پروازهای ایرانی از مسافران مسیر ترکیه نیز خواسته اند فرم 
اظهارنامه ای را علاوه بر گواهی منفی تســت کرونا تکمیل 
کنند تا هنگام ورود به فرودگاه های این کشور ارائه دهند.  

اما در مقررات سفر به ایران تغییر خاصی مشاهده نمی شود. 
مســافران همانند گذشته، برای ورود باید نتیجه منفی تست 
کرونا تا 96 ســاعت قبل از پرواز را ارائه دهند و از ورود اتباع 
خارجی که گواهی منفی تست کرونا را همراه نداشته باشند، 
جلوگیری خواهد شد. اتباع ایرانی نیز در صورت نداشتن این 
تســت باید در محل مشــخصی به مدت دو هفته قرنطینه 

شوند.

درگفتگوباکارگردانمشهدیمطرحشد؛

»میمون«برایتنهاییبشر
مرجانه حســین زاده | کودکی و تنهایی 
دستمایه  نوشــتن فیلمنامه  »میمون« توسط 
مهدی ضیاچمنی شــده اســت، اثری که در 
قالــب فیلم بلند با کارگردانی مشــترک او و 
در ســینمای  به زودی  محمدرضا شــیروان 
»هنــر و تجربه« اکران خواهد شــد تا برگ 
زرین دیگری در کارنامه ی ســینمای مشهد 
باشــد. مهدی ضیاچمنــی را بــا تئاترهای 
پرمخاطبــی نظیرِ»اکســیژن«، »تب ســرد 
روی پیشانی داغ«،»حذفیات «، »پلاستیک 
فریــزر«، »نمایشــگاه لودلــو«، »بازی« و 
بســیاری آثار نمایشــی دیگر می شناسیم. او 
که بارها در جشــنواره  تئاتر فجر درخشیده و 
در سی و ششمین دوره از این جشنواره جایزه  
نمایشنامه نویس برتر بخش بین الملل را از آن 
خود کرده اســت، به تازگی در فیلم سینمایی 
»منگی« نیز بازی کرد. به بهانه  ساخت فیلم 
سینمایی »میمون« با او و محمدرضا شیروان 

گفتگو کردیم.
تجربه  کار مشترک

مهــدی ضیاچمنــی در ابتدا با بیــان اینکه 
»میمــون اولین فیلم بلنــد من و محمدرضا 
شــیروان اســت«، اظهار کرد: چندسال قبل 
مهدی رضایــی فیلم کوتاه »بــرو بیرون« 
را ســاخت، من بازیگــر این فیلــم بودم و 
محمدرضــا هم بازیگر مقابلم، بعدها فهمیدم 
کــه محمدرضا )کــه آن زمان از شــاگردان 
مهدی رضایی بود( از کارگردان خواســته تا 
من در این نقش بازی کنم. بعد از گذشــت 
چنــد ماه از ایــن فیلم کوتــاه، از محمدرضا 
خواســتم در نمایش »حذفیات« بازی کند و 
این گونه رفاقت ما شــکل گرفت. پس از چند 
سال متوجه شدیم هردو تمایل به همکاری با 
یکدیگر را داریم تا اینکه امسال به این نتیجه 
رسیدیم که این تصمیم را عملیاتی کنیم. من 
سال گذشته فیلمنامه  »میمون« را نوشتم که 
یک اثر کاملا تجربه گراســت. این کار را با 
کمک هــم دکوپاژ کردیــم و محمدرضا در 
بخش بازنویســی  متن نیز به من کمک کرد. 
بعد از گرفتن پروانه  ساخت، فیلم را در دوازده 
روز ســاختیم که الآن هم در تهران در حال 

طی کردن مراحل تدوین است.
این مدرس تئاتر با اشــاره به زمان 12 روزه  
ســاخت این فیلــم، افــزود: به این خاطر که  
همه چیز را از قبــل برنامه ریزی کرده بودیم 
و آگاه بودیــم که می خواهیم چه کاری انجام 
دهیم، زمان مان هرگز به بطالت نگذشــت و 
پرونده ی تصویربــرداری فیلم در دوازده روز 

بسته شد.
»میمون« فیلمی مینیمالیستی

نویسنده، کارگردان و بازیگر فیلم »میمون« 
این اثر را یک فیلم شش فصلی معرفی کرد 
و ادامه داد:  زمان هــر فصل بین 12 تا 18 
دقیقه است همچنین»کودکی« و »تنهایی« 
عنصر مشترک هر شش فصل هستند. در این 
اثر که در فضایی مینیمال ســاخته و روایت 
شده، بهادر اورعی و خود من بازی می کنیم. 
این فیلــمِ دیالوگ محور مربــوط به زندگی 
شــخصیت اصلی فیلمنامه یعنی بهادر است 
که در هر فصل با زاویه ای متفاوت به بخشی 
از گذشــته  بهادر پرداخته که شــاید واقعی 
نباشد و لذا با شیوه  سیال ذهنی نگاشته شده 
اســت. همچنین در بخش آخر، ساختار فیلم 

و نگاهی که مخاطب بــه کودکی و تنهایی 
بهادر دارد، عوض شــده و به سمت وسویی 
دیگر می رود یعنی بهــادر با دریچه  دیگری 
از واقعیت خودش روبه رو می شــود. این فیلم 
برگرفته از نمایشنامه  »بازی« است که سال 

گذشته آن را در مشهد به صحنه بردم.
نــگارش »میمون«  در خصوص  ضیاچمنی 
کــه دومین تجربه  فیلم بلند اوســت، گفت: 
دیالوگ نویسی در درام برای من خیلی جذاب 
است، هرگاه شروع به نوشتن می کنم بخشی 
از آن نوشته به خود من برمی گردد اما این کار 
تا جایی اتفاق می افتد که اثر شخصی نشود، 
بنابراین احساســات ام را ســرکوب می کنم. 
»میمون« برای من صرفا یک دغدغه  جذاب 

بود.
وی درخصوص بازیگــران این فیلم تصریح 
کرد: بهادر اورعی در ســال های اخیر یکی از 
پارتنرهای من در تئاتر بوده است، او روی این 
فیلمنامه هم سوار بود بنابراین انتخاب بازیگر 

برای مان سخت نبود.
مهــدی ضیاچمنــی بــا تاکیــد بــر اینکه 
لوکیشــن های این فیلم هم در مشهد بوده، 
افزود: درواقع تمام فیلم ما در یک اســتودیو 
تصویربرداری شد. یک سوله  را اجاره کردیم 
عظیم زاده  آقــای  یعنی  تصویربردارمــان  و 
توســط تیم شان از چند روز قبل نور را تنظیم 

کردند و بعد اقدام تصویربرداری کردیم.
حرکت بر خلاف جریانِ اصلی سینما

محمدرضا شیروان  دانش آموخته  جوان رشته  
سینما و ادبیات نمایشی که ۷ فیلم کوتاه موفق  
نظیــرِ »صبح گاه« و »اتاق« را هم در کارنامه  
کاری خود دارد و در بخش دارالفنون جشنواره  
جهانی فیلم فجر نیز برگزیده  بهترین فیلمنامه  

شده اســت، با بیان اینکه ســینمای مستقل 
برخلاف جریان اصلی روز است، گفت: من و 
مهدی ضیاچمنی از پیش تولید تا اکنون که در 
مراحل پس تولید فیلم هســتیم خلافِ جریانِ 
اصلی سینما حرکت کردیم چراکه اگر قرار بود 
جریان اصلی ســینما این فیلــم را تولید کند، 
این اثــر حداقل به چهل نفر عوامل، تجهیزات 
حرفه ای تر، حضور ســلبریتی ها، یک قهرمان 
اصلی در فیلمنامه و تعداد روز بالا برای تولید 
نیازمند بود و هزینــه ی فیلم را به مراتب بالا 
می برد. اما ما بــا هزینه ای محدود فیلم را در 
دوازده روز ســاختیم. ســینمای مستقل یعنی 
کارِگروهی و همدلی. جلوی دوربین ما سکوت 
زیاد اتفــاق می افتاد، بنابرایــن لازم بود این 
سکوت را پشت دوربین هم داشته باشیم و ما 
این ســکوت را همواره داشتیم. هرگاه در نبود 
تجهیزات به مشــکلی بر خوردیم، با خلاقیت 

جمعی، مشکل را رفع کردیم.
لذت کارِ گروهی

مهدی ضیاچمنی نیز در خصوص کارگروهی 
همیــن نظر را داشــت و با اشــاره به کرونا 
افزود: این کار بدون کوچکترین حاشیه ای و 
با نهایت همدلی پیــش رفت و به این علت 
که عوامل این کار جمعــا دوازده نفر بودند، 
پروتکل های  طی مراحل ســاخت می شــد 
بهداشتی را رعایت کرد. البته فضای کار هم 
کمی متفاوت اســت، به ایــن خاطر که تک 
لوکیشن بود و با دو بازیگر، ضمن اینکه من 
و محمدرضــا بخش زیــادی از کارهایی که 
به عهده  یک کارگردان نیســت را هم انجام 
می دادیم، نظیر تــدارکات و لذا جمعیت کم 
ســلامتی ما را ضمانت  کــرد حا ل آنکه اگر 
مــا به لحاظ مالی هم دســت مان باز بود باز 
هم همین گونه عمــل می کردیم. اتفاقی که 
همواره در پشــت صحنه  تئاتــر می افتد را با 
کمک این تیم کوچک، در سینما هم تجربه 
کردیم که بســیار هم شیرین بود. تهیه کننده  
ایــن اثر یعنی ناصر ضمیــری که خودش از 
معدود فیلمســازان مستقل ســینمای ایران 
اســت و تیم تصویربرداری کــه آقای علی 
عظیــم زاده و افرادشــان بودند، بســیار هم 
مجرب و با ســابقه هستند اما آن ها نیز نظیر 
ما همین نگاه داشتند. آقای عظیم زاده به من 
گفت که سر هر اثر سینمایی حداقل چند بار 
شاهد بحث و کدورت بین عوامل می شده اما 
در این اثر ما هیچ گاه شاهد این اتفاق نبودیم 

و همه چیز با همدلی و همفکری پیش رفت.
اکران در گروه هنر و تجربه

شــیروان در خصوص چگونگــی اکران این 
فیلم گفت: »میمون« در ســال آینده اکران 

خواهد شــد ما بیشــتر تمرکزمــان را روی 
پخش بین المللــی فیلم گذاشــته ایم اما در 
داخل کشور، در سینمای هنر و تجربه اکران 
خواهد شد. »میمون« درباره ی همه ی آدم ها 
و تنهایی بشر است. هرکسی می تواند با این 
فیلم ارتباط برقــرار کند. ما از ثانیه اول آگاه 
بودیم که قرار نیست فیلمی پر مخاطب تولید 
کنیم زیرا فیلم مان در دسته ی جریان اصلی 
قــرار نمی گیرد و فیلم مســتقل نیز مخاطب 
خاص خــودش را دارد بنابراین می دانیم که 

مخاطبی محدود خواهیم داشت.
این بازیگــر تئاترادامه داد: هر فیلمســازی 
دوســت دارد که ســالن فیلم اش پر باشد ما 
هم طبعا دوســت داریم آدم های بیشــتری 
ایــن فیلم را ببینند بنابراین کســب جایزه از 
جشــنواره های بین الملل دغدغه ی ما نیست، 
بلکه دغدغه یمان تماشای حداکثری این فیلم 

اســت. من، آقای ضیاچمنی و آقای ضمیری 
هرســه یک چشــم انداز معین و مشخص را 
برای این فیلم در نظــر داریم و برای اینکه 
این فیلم را به کدام جشنواره و در چه سطحی 

بفرستیم، اتفاق نظر داریم.
وضعیت تئاتر در دوران پساکرونا

 مهدی ضیاچمنی در خصوص وضعیت تئاتر 
و ســینما در آینده گفت: سینما صنعت است 
علاوه  بر آن در ســینما وقتی فیلمی ساخته 
می شــود، خروجی آن به واسطه  این مدیوم 
بازتــاب بهتری در بین مخاطــب بین الملل 
خواهد داشــت، چرا که یک نفر در اروپا هم 
قادر به تماشای آن فیلم با هر کیفیتی خواهد 
بــود. اما وضعیت تئاتر اصــلا امیدوار کننده 
نیســت. من هم مثل دیگــران نمی دانم در 
دوران پساکرونا برای تئاتر چه اتفاقی خواهد 
افتاد، اما شــاید این وقفه  ای که به واســطه  
کرونا برای تئاتر اتفــاق افتاد، از ناخالصی ها 
در افراد بکاهد، در سال های اخیر شاهد رشد 
بی رویه ی جمعیت تئاتر بودیم، یعنی کســی 
که علاقه مند بود در یک ســریال تلوزیونی 
بــازی کند هم فکر می کرد بایــد بازی را از 
تئاتر شــروع کند و این باعث شــده بود که 
جوانان زیادی اشتباها ســر از تئاتر در آورند 
که هم به خودشان و هم به تئاتر آسیب زدند. 
من گمــان می کنم این توقف طولانی و این 
خطر شاید باعث شود این افراد کنار بکشند و 
غربال شوند و تنها کسانی که دغدغه ی تئاتر 
با  باقی بمانند.این نویسنده و کارگردان  دارند 
اشاره به اســتقبال از تئاتر در ساله های اخیر 
گفت: هرچند چه در این چند ســال اخیر به 
واسطه ی تبلیغات، ما با خیل عظیم مخاطبان 
تئاتر در سالن های مشــهد مواجه بودیم، اما 
مخاطبی که تئاتر در سال 90 داشت، هرچند 
اندک اما خیلــی فرهیخته تر از مخاطب این 
چند ســال اخیر بود. به این خاطر که در این 
چند سال ما شــاهد بودیم که تنها تبلیغات، 
دکور، و رنگ، ژانر کمــدی و حضور بازیگر 
زن، باعث می شد  یک اثر مخاطب زیادی را 
به ســالن تئاتر می کشاند و هیچ کس اهمیتی 
به محتــوای اثر نمــی داد چراکــه تئاتر در 
ســال های اخیر زیادی تبدیل به تفریح شده 
بود درحالیکه تئاتر نیازمند درک اســت. تئاتر 

به سکوت و اندیشه احتیاج دارد.
مهاجرت از تئاتر به سینما

با درخشــش ضیاچمنــی در ســینما قطعا 
دوســت داران تئاتر کشــور کــه در دودهه  
اخیر همواره اســم مهــدی ضیاچمنی را در 
ســالن های تئاتر مشــهد و تهــران دیده اند 
نگران کوچ همیشــگی این هنرمند از تئاتر 
به ســینما و از دســت دادن او خواهند بود، 
وقتی با ضیاچمنــی در خصوص این نگرانی 
صحبت کردیم او پاسخ داد: من خیلی سینما 
را دوســت دارم اما نمی خواهم تئاتر را کنار 
بگذارم. اما دلم  می خواهد در شــرایطی تئاتر 
کار کنم که شــرایط استاندارد به وجود بیاید، 
در این ســن تمایلی ندارم بــه هرقیمتی کار 
کنــم و خودم را در گــودی بیندازم که برای 
به صحنه بردن یک نمایش ساده، مجبور به 
عبور از هفت خوان رســتم شوم. هرچند که 
سینما یک بخشی از خلاهای من را پر کرده 
اما من عاشق تئاتر هستم.فقط این سال های 
اخیر و مشــقاتی که در مسیر به صحنه بردن 

یک تئاتر پیش پای هنرمندان گذا شته اند مرا 
حسابی خسته و فرسوده کرده است. اسفندماه 
ســال گذشــته نمایش »بازی« را با حداکثر 
مخاطب در مشــهد به صحنه بردم، در شب 
ششــم اجرا جلوی این نمایش به خاطر کرونا 
گرفته شــد، و این ترسناک است. خواسته ی 
من هم یک اســتاندارد حداقلی است و این 
اصلا توقع زیادی نیســت. بعداز کرونا مردم 
دیگر توان مالی تماشــای تئاتــررا نخواهند 
داشــت، وضعیت معیشت مردم فاجعه است، 
من خودم به عنوان یــک تئاتری نمی توانم 
برای تماشــای تئاتر مبلغــی را در ماه کنار 

بگذارم.
اولویت ام مشهد است

آیا دوست دارید فیلمسازی را در مشهد ادامه 
دهید، یا تهران؟ ضیاچمنی در پاســخ به این 
پرســش گفت: دلم می خواهد در تهران تئاتر 
بســازم چرا که اجرای یک نمایش خوب در 
تهران باعث می شــود کــه عوامل آن اثر به 
مراتب در بین توده  مردم و هنرمندان بیشــتر 
دیده شوند و این دیده شدن امنیت شغلی شان 
را تضمیــن می کنــد. اما برای فیلمســازی، 
خیر اولویت ام مشــهد اســت.زیراکه من اگر 
»میمون« را تهران هم می ســاختم تفاوتی 
بــا چیزی که الآن هســت، نمی کرد. تهران 
شــهر پرترافیک و دردسرسازی است. وقتی 
می توانیم در شــهر خودمان همــان فیلم را 
بسازیم، چه لزومی است که با پایتخت کوچ 
کنیم؟ من مشهد را دوســت دارم زیرا شهر 

تمیز و مرتبی است. 
تغییر ماهیت سینما

در ادامه محمدرضا شیروان با اشاره به نقش
Vod ها و شــبکه ی نمایــش خانگی، تاکید 
کــرد: امروزه VODها  معــادلات اکران در 
سراســر دنیا را بهم ریخته اند که اتفاقا کرونا 
هم به دیده شــدن آنها کمک کرد، من گمان 
می کنم روزی که سالن های سینما جای خود 
را به این VOD ها بدهند، خیلی دور نیست. 
البته ســینما از بین نخواهد رفت اما مخاطب 
آن به ســمت شبکه نمایش خانگی می رود و 
این لطمه ای به صنعت ســینما  وارد نمی کند 
بلکه به فروش فیلم ها نیز کمک می شــود. 
اما در تئاتر اینگونه نیســت، درواقع سینما به 
واسطه ی پشتوانه ی بزرگی به اسم تکنولوژی 
با خطر کمتری نســبت به تئاتر مواجه است، 
ســینما تغییر ماهیت می دهد و به هر شکل 
مصرف می شود. تئاتر به اندازه سینما ماندگار 
نیست، زیرا ســینما ثبت می شــود اما تئاتر 
زنده اســت، و قابلیت ثبت شــدن ندارد، پیدا 
کردنِ یک فیلم در ســال 19۴0 با یک سرچ 
ساده انجام خواهد شد اما به سختی می توان 
به یک فیلم تئاتر در همین دهه دسترســی 
پیدا کرد.کارگردان فیلم »میمون« با اشاره به 
تدوین این فیلم گفت: تدوین این کار به عهده  
خانوم پویان شــعله ور اســت که از این بابت 
خیلی خوشحالیم چراکه تدوین گر، کارگردان 
دوم کار اســت.  ایشــان تدوین گر سینمای 
مستقل هستند و به این واسطه با این جنس 
از سینما آشنایی بیشــتری دارند و اتفاقا این 
فیلم را هم خــوب درک کرده اند. این روزها 
هم برای تدوین مدام از مشــهد به تهران در 
رفت وآمدیــم و با همفکــری تدوین را پیش 

می بریم.
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عملیات مالی و حسابداری زمینه ای حیاتی 
برای مدیریت شهری

رضاخواجهنائینی
معاونمالیوپشتیبانیشهرداریمشهد

 اجــرای دقیــق عملیات مالــی و حســابداری زمینه ای 
حیاتی برای مدیریت شــهری در ارائه خدمات مختلف به 
شهروندان است. به لطف خداوند، طی پنجمین دوره شورای 
اسلامی شهر، شهرداری مشــهد به همت تمامی مدیران 
و کارشناســان حوزه امور مالی در سطح ستاد، سازمان ها 
و مناطق، یکی از دســتگاه های پیشــرو در انضباط مالی، 
شفافیت، هوشمندسازی و کارآمدی در بین کلان شهرها و 
دیگر دســتگاه های مهم کشور به شمار می رود. مدیریت 

شهری مشهد مقدس، باوجود چالش تحریم های سخت بین المللی و آثار مخرب آن بر اقتصاد 
ایران و همچنین در زمان وجود بحرانی به نام کرونا که بر چهره تمامی کســب و کارها و امور 
عمرانی و اقتصادی زخم انداخته است، طی سه سال گذشته بیش از 30 هزار میلیارد تومان پروژه 
عمرانــی، اقتصادی و خدماتــی را اجرا کرده و منابع مالی نقدی و غیر نقدی آن به خوبی تامین 

شده است.
کســب افتخارات متعدد همچون رتبه برتر جایزه مدیریت مالی ایران در سال 1398 و تندیس 
طلایی انجمن ملی حسابرســان داخلی ایران در ســال 1399 در کنار جبران تاخیر زمانی ادوار 
گذشــته در تهیه و ارائه گزارش های حسابرسی، انجام عملیات مالی مضاعف باتوجه به افزایش 
قابل توجه عملیات های عمرانی و خدماتی شــهرداری و رشد بیش از دو برابری بودجه سالیانه 
شــهرداری، تجمیع بانک اطلاعات سامانه های مالی و... همه و همه موید پیشروی و موفقیت 
حوزه مالی و حســابداری شهرداری مشهد است که نتیجه و ثمره آن نیز در انجام امور عمرانی، 
خدماتی و زیرســاختی شهر عزیزمان مشاهده می شود. در عین حال ادامه این مسیر به ویژه در 
سال پایانی دوره پنجم مدیریت شهری باید به خوبی پیش گرفته شود. تجمیع تمامی بانک های 
اطلاعات مالی، حذف کامل فرایندهای کاغذی و ســنتی در امور حســابداری و ایجاد و توسعه 
سامانه های هوشــمند در زمینه امور مالی و حسابداری و در نهایت رفع کامل نواقص احتمالی 
که در زمینه اجرای کامل فرایندهای نظارتی، شــفاف سازی و مبارزه با فساد اداری جزو بایدها 
و ضروریاتی اســت که پیگیری آن می تواند به شفافیت و کارآمدی مد نظر در اهداف سازمانی 
شهرداری مشهد و همچنین تحقق مطالبه عمومی شهروندان از مدیریت شهری کمک شایانی 
کند. ما با توکل بر خداوند متعال که طی این 3 سال سخت و پرچالش همواره تنها ملجأ و انگیزه 
کار بوده اســت برآنیم تا این مسیر را ادامه دهیم و کام مان را با مشاهده رضایتمندی و تحسین 
مخاطبان و ذی نفعان درون و برون ســازمانی که انگیزه بخش تلاش بیشتر خواهد بود، شیرین 

نگه داریم.
نام گذاری پانزدهم آذرماه به عنوان روز حســابدار در تقویم رسمی کشور، از این منظر نیز جای 
خرســندی دارد که به نظر می رسد، این حرفه در نظام اداری ایران، به رغم حساسیت و اهمیت 
ذاتی خود در اندازه لازم مورد توجه قرار نگرفته اســت. به هر روی برخود لازم می دانم ضمن 
گرامی داشــت و تبریک 15 آذرماه، از زحمات بی شــائبه همکاران عزیز و پرتلاشی که فعالیت 
های خســتگی ناپذیرشان موجب دستاوردهای ذکر شــده بوده است، تقدیر کنم و آرزو کنم در 
خدمت گزاری به زائران و مجاوران حضرت رضا)علیه آلاف التحیهوالثنا( همواره پیشرو و سربلند 

باشند.
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گلایه هایی شهروندان به شهردار: 

پنج تن مشهد از دهه6۰ تغییری نداشته است
از  یکی  شهردار مشــهد گفت: 
شــهروندان منطقه پنج تن در 
اعتراض بــه وضعیت این محله 
اعلام کرد که پنــج تن از دهه 

شصت تغییری نداشته است.
به گزارش صبح امروز محمدرضا 
کلائی با اشاره به بازدید خود از 
روند فیلمبــرداری فیلم نوروزی 
هشت آباد در حاشیه شهر مشهد، 
تاکید کــرد: زمانی که بازدید به 
اتمام رسید یکی از ساکنان محله 

پنجتن از من پرسیدند؛ می دانید که چرا موضوع این فیلم را به دهه 60 اختصاص داده اند؟! و در 
ادامه اینگونه پاسخ دادند؛ زیرا این محله از این دهه هیچ تغییری نکرده است.

شهردار مشهد ادامه داد: ما امکانات مختلفی برای خدمت رسانی به ساکنین این محله داریم، اما 
برای تهیه طرح تفصیلی برای این منطقه دچار مشکل هستیم.

شهردار مشهد گفت: ما امکانات مختلفی برای خدمت رسانی به ساکنان محله پنجتن داریم؛ اما 
برای تهیه طرح تفصیلی برای این منطقه دچار مشــکل هستیم، ما باید در درون شهر به دنبال 

امید برای مردم باشیم. 
او اظهار کرد: حجم کاری موجود در شهر مشهد نسبت به کاری که انجام می شود بیشتر بوده و 

همچنان بخش زیادی از کارها و اقدامات ما باقی مانده است.
وی افزود: علاقمندی به شــهر مشهد باعث می شــود که در انجام اقدامات خود در هیچ امری 

کوتاهی نکنیم.
شهردار مشهد با اشاره به اهمیت پروژه تقاطع آزادگان، بیان کرد: این پروژه نمونه یک تکنولوژی 
جدید است همچنین پروژه های شهرک شهید رجایی و شهید باهنر، از نظر کارکردی و پروژه حق 

تقدم عابر پیاده به لحاظ اجتماعی از اهمیت بالایی برای من برخوردار است.
کلائی تصریح کرد: بنده و همه همکارانم تلاش خواهیم کرد در مدت زمان باقیمانده تا پایان سال 
اتفاقات خوبی را برای شهر مشهد رقم بزنیم. ما باید در درون شهر به دنبال امید برای مردم باشیم.
کلائی در خصوص پروژه های شهر مشهد، عنوان کرد: در مجموعه مدیریت شهری یک برنامه 
چهار ساله تدوین شده که از سال 9۷ آغاز و تا سال 1۴00 ادامه دارد و ما باید برنامه هایی را که 

لحاظ کردیم به سرانجام برسانیم.
وی با بیان اینکه برای اینکه مجموعه مدیریت شهری بداند که باید بر چه پروژه های محوری کار 
کند، نیازمند شور و انگیزه بیشتری است، اضافه کرد: در این راستا 50 پروژه مهم شهری تعریف 
شده است و باید برای اجرای این پروژه ها دقت بیشتری را به کار ببریم، باقی پروژه ها نیز برای 

برنامه های آتی در نظر گرفته شده است.
شهردار مشهد گفت: یکی از پروژه های مهم ما تامین منابع آبی پایدار برای آبیاری فضای سبز 
اســت و ما در این راستا شبکه جداسازی آب شــرب از خام را لحاظ کردیم تا فضاهای شهری 

بزرگ را به آن متصل کنیم.
کلائی عنوان کرد: یکی دیگر از پروژه ها »حرم شــهر« اســت که زمینه پیاده روی مسیرهای 
مشرف به حرم را ساماندهی کنیم. همچنین یکی دیگر از پروژه های شهری مشهد که مرتبط 
با منطقه توس اســت که امید داریم تا 15 اســفند سال جاری تمامی موارد مرتبط با این بخش 

به اتمام برسد.
وی خاطرنشان کرد: تهیه و تدوین طرح های تفصیلی یکی دیگر از نکات مهم ما بوده علاوه بر 

این ایجاد فضای رود پارک در کشف رود نیز از دیگر پروژه های مهم ما است.
شهردار مشهد تصریح کرد: ایجاد شبکه جمع آوری آب های سطحی، پروژه پردیس تئاتر، کارخانه 

نوآوری، پیاده روسازی و... از دیگر پروژه های مهم تعریف شده است.
کلائی در خصوص کارخانه نوآوری، بیان کرد: زمانی که تیم مدیریت شهری این محل را تحویل 
گرفت بنا بر این بود که برج های 30 طبقه در این محل احداث شود و اطراف آن را پارک در بر 

بگیرد، اما با ایجاد کارخانه نوآوری ارزش افزوده زیادی برای شهر و اشتغال آن ایجاد می شود.
وی اظهار کرد: این محل فضایی برای قرار گرفتن استارتاپ ها است تا به خلق ایده های جدید 

دست پیدا کنند.
شهردار مشهد عنوان کرد: ما باید با سالانه 260 هکتار فضای سبز در کمربند سبز ایجاد کنیم و 
بنا داریم این رقم را در سال جاری به 1500 هکتار افزایش دهیم و این امکان را فراهم آوریم که 

در ایجاد این فضا از نیروهای کارگری استفاده کنیم
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مدیرکل هماهنگی دســتگاه های اجرایی شهرداری مشهد با اشاره به آماده سازی دو 
بانک اطلاعاتی، گفت: بانک »مصوبات حمایت از کارآفرینی و توســعه کسب و کار« 
در زمینه حمایت از کســب وکار و بانک »ظرفیت« با هدف رفع معضلات اشــتغال و 
اقتصاد برای بهره گیری از ظرفیت های تمامی دستگاه های اجرایی سطح شهرستان 

طراحی شده است.
به گزارش صبح امروز علی با اشاره به آماده سازی بانک های اطلاعاتی فوق، تاکید کرد: 
بانک مصوبات حمایت از کارآفرینی و توسعه کسب و کار شامل بیش از 50 مصوبه در 
زمینه حمایت از کسب وکار است که در حوزه زیرساخت های اساسی شهرداری جهت 
حمایت در راســتای آموزش و ترویج، زیرساخت های اساسی، حمایت در زمینه فضا و 

مکان )عرضه و تولید(، زیرســاخت های اساسی، حمایت در اقساط و تسهیلات )خرد و کلان( و حمایت های شهرداری در حوزه 
پشیبانی که در سنوات متعدد در شورای شهر مصوب شده اند، است.

مدیرکل هماهنگی دستگاه های اجرایی شهرداری مشهد در خصوص بانک ظرفیت، عنوان کرد: در راستای بهره گری از ظرفیت 
های تمامی دستگاه های اجرایی سطح شهرستان در جایگاه مدیریت هماهنگ و با هدف رفع معضلات اشتغال و اقتصاد به عنوان 

یکی از مهم ترین اولویت های خدمت به جامعه، بانک ظرفیت طراحی و ایجاد شده است.
قناویزچی ادامه داد: اطلاعات بیش از 20 سازمان دولتی و نهاد عمومی در موضوعاتی چون ضوابط، ماموریت ها و اختیارات قانونی، 
تسهیلات مالی، سرمایه های مادی، سرمایه های فکری، سرمایه انسانی، سرمایه اجتماعی در حوزه کارآفرینی و توسعه اقتصادی 
از طریق مکاتبه با ادارات، سازمان ها و دستگاه  های اجرایی و برگزاری جلسات متعدد با سازمان های ذی ربط گردآوری، تحلیل و 

پس از اخذ تاییدیه مجدد از دستگاه مربوط در قالب بانکی جامع تدوین شده است.

معاون سازمان اجتماعی و مشارکت های سازمان اجتماعی و فرهنگی شهرداری مشهد 
گفــت: پویش »گرمای همدلی« با هدف تهیــه و توزیع لباس گرم برای کارتن خواب 
ها راه اندازی شــد. تاکنون 280 دســت لباس گرم، میان این افراد برای جلوگیری از 

سرمازدگی آنان در روزهای سردسال، توزیع شده است
به گزارش صبح امروز، رضا دانایی ضمن اشــاره به ارائه خدمات بهداشــتی، درمانی و 
اسکان به افراد بی خانمان اظهار کرد: از نیمه آبان ماه با آغاز فصل سرد و شدت گرفتن 
برودت هوا، گرمخانه های ثابت و ســیار در مناطق مختلف شهر شروع به کار کردند. 
ساماندهی افراد کارتن خواب، توسط گروه های مردمی و مددکار بدون هیچگونه اجبار و 

برخورد قهری صورت گرفت.
وی افزود: 86 نفر اعم از فعالان مدنی، مسئولین شهری، اعضای شورای اجتماعی محلات و گروه های داوطلب، به صورت شبانه 

در مکان های تجمع افراد بی خانمان حضور یافته و از آنان برای استفاده از امکانات گرمخانه ها دعوت به عمل آوردند.
معاون ســازمان اجتماعی و مشارکت های سازمان اجتماعی و فرهنگی شهرداری بیان کرد: تعداد دو هزار 280 پرس غذای گرم 
در این بازه زمانی، میان افراد کارتن خواب در محل تجمع آنان توزیع شد. همچنین چهار هزار و ۴00 ماسک میان این شهروندان 

برای جلوگیری از شیوع کرونا، توزیع شد.
دانایی خاطرنشــان کرد: پویش »گرمای همدلی« با هدف تهیه و توزیع لباس گرم برای کارتن خواب ها راه اندازی شــد. تاکنون 
280 دست لباس گرم، میان این افراد برای جلوگیری از سرمازدگی آنان در روزهای سردسال، توزیع شده و علاوه بر ای ن عموم 
شهروندان می توانند برای مشارکت در این پویش با سامانه ارتباطات مردمی 13۷ تماس گرفته و از روال اهدای البسه گرم اطلاع 

پیدا کنند.
 

آمادهسازیدوبانکاطلاعاتیبرایحمایتازکارآفرینیورونقکسبوکار تهیه280دستلباسگرمبرایکارتنخوابهادرپویش»گرمایهمدلی«

شهردارمشهددرگودفخار
 شــهردار مشــهد گفت: بحث گودفخار در 
منطقه پنج از اهمیت بالایی برخوردار اســت 
و باید ســرعت کار اجرایی این پروژه افزایش 
پیدا کند. محمدرضا کلائی در جلسه بررسی 
روند پروژه های منطقه پنج شهرداری مشهد، 
اظهار کرد: این جلســات بــه صورت ادواری 
برای بررسی پروژه های مهم مناطق شهری 

برگزار می شود.
وی افــزود: با توجه بــه اینکه در حال حاضر 
در ســه ماهه انتهایی سال جاری قرار داریم، 
حجم پروژه ها در سطح شــهر افزایش پیدا 

کرده است.
شهردار مشهد با تاکید بر تامین اعتبارات برای 
اجرای پروژه های مهم مناطق در سطح شهر، 
بیان کرد: اگر مشــکلی در خصوص تامین و 
تخصیص اعتبارات باشد به صورت جد به آن 

ورود پیدا خواهیم کرد.
کلائی تصریح کرد: بررسی درآمدها در مناطق 
شهری نیز یکی دیگر از اولویت های ما بوده 
و ما بر این امر تمرکز ویژه ای خواهیم داشت.

وی ادامه داد: یکی دیگــر از موارد مهم این 
جلسه بحث پروژه های کوچک مقیاس است 
که پرداختن به این مهم ســطح رضایتمندی 
شهروندان را در ســطح مناطق افزایش می 

دهد.
شهردار مشــهد عنوان کرد: بحث تملک ها 
و اراضی بزرگ مقیــاس یکی دیگر از نکات 
اصلی در این جلســه است و بحث مذاکره و 
ایجــاد تفاهم با مالکان ایــن اراضی یکی از 
وظایفی اســت که بر دوش منطقه پنج قرار 

دارد.
کلائــی با بیان اینکه برگزاری این جلســات 
به صــورت ادواری خواهد بود، اضافه کرد: ما 
سعی بر آن خواهیم داشت که تا پایان سال هر 

منطقه را سه بار سرکشی کرده باشیم.
وی خاطرنشان کرد: یکی از مهم ترین پروژه 
هایی کــه در منطقه پنج وجــود دارد، بحث 
مرمت و بازسازی مســجد جامع شلوغ بازار 
گلشهر است که امید داریم تا پایان سال جاری 

آن را به بهره برداری برسانیم.

شهردار مشهد افزود: همچنین بحث گودفخار 
در ایــن منطقه نیز از اهمیت بالایی برخوردار 
اســت، باید ســرعت کار اجرایی این پروژه 
افزایش پیــدا کند.کلائی بیان کرد: همچنین 
ســوله چند منظوره مدیریت بحــران در این 
منطقه نیز دارای اولویت بوده و در حال حاضر 

از پیشرفت ۴0 درصدی برخوردار است.
تهیه طرح مرمت مسجد شلوغ بازار 

گلشهر
در ادامه این جلسه میلاد مرادنیا شهردار منطقه 
پنج مشهد تاکید کرد: در حال حاضر یکی از 
پروژه های مهم منطقــه پنج طرح مرمت و 
بازسازی مسجد جامع شلوغ بازار گلشهر است 
که این امر با هدف تبیین جایگاه مســجد در 
بازار و افزایش هویت بخشی به فضای کالبدی 

این محله تهیه و تدوین شده است.
وی بــا بیان اینکــه رســیدگی موضوعات 
آبگرفتگی در ســطح منطقه پنج نیز از نکات 
مهم ما اســت، عنوان کرد: در طی بارندگی 
اخیری که در شــهر مشــهد شــاهد بودیم، 

هیچگونه آبگرفتگی رخ نداده است.
شــهردار منطقه پنج مشهد گفت: در راستای 
تاکیدهای شهردار مشهد در خصوص نهضت 
آســفالت نیز ما این نویــد را می دهیم که تا 
پایان ســال هیچگونه معابر خاکی را در شهر 

نداشته باشیم.
مرادنیا با بیــان اینکه برای دیوارهای خطری 
این منطقه اعتباری لحاظ نشــده است، ادامه 
داد: توجه به این امر نیز ضرورت زیادی دارد.

تاکید شهردار مشهد بر سرعت بخشیدن 
به پروژه های شهرک شهید بهشتی

شهردار مشهد روز گذشته در بازدید از شهرک 
شهید بهشتی که با حضور معاون برنامه ریزی 
و توســعه منابع انسانی، شهردارمنطقه شش، 
مدیرکل حوزه شــهردار، مدیرکل حراســت 
و مدیرعامل ســازمان عمــران و بازآفرینی 
فضاهای شهری انجام شد از نزدیک در جریان 
اقدامات انجام شده در راستای ساماندهی این 
شــهرک قرارگرفت و برسرعت بخشیدن به 

روند کار تاکید کرد.

محمدرضا کلائی   در این بازدید با اشــاره به 
طرح بازآفرینی و ســاماندهی شهرک شهید 
بهشــتی، گفت: در کنار بازآفرینی فضاهای 
مختلف شــهرک، اجرای سیستم روشنایی و 
بهسازی فضای ســبز شهرک شهید بهشتی 
باید سرعت گرفته و هرچه زودتر به سرانجام 
برسد.او افزود: در طرح بازآفرینی و ساماندهی 
شهرک شهید بهشــتی تمرکز بر پروژه ها و 

سرعت اجرا برای ما بسیار مهم است.
وی اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم امنیت 
ساکنان شهرک شــهید بهشتی است، لذا در 
این میان پروژه ای که بایــد در اولویت قرار 
بگیرد نصب پایه چراغ ها و تامین روشــنایی 
مطلوب معابر این شهرک است که باید هرچه 
سریع تر به ســرانجام برسد.کلائی ادامه داد: 
در کنارسیســتم روشنایی، بهسازی فضاهای 
سبز و زمین های بازی، ساماندهی جدول ها 
و سیستم جمع آوری آب های سطحی و.. نیز 
از مواردی اســت که باید مورد توجه ویژه ای 

قرار بگیرد.

مناطق  کمیســیون  رئیــس 
پیرامونی و کم برخوردار شورای 
شهر مشهد گفت: شهروندان 
شریف ساکن طلاب، از دیرباز 
دین داری  مردم بــاوری،  نماد 
و شجاعت و شهامت بوده اند 
و به اقتضــاء زمان در انقلاب 
و دفــاع مقــدس و بعد هم 
در جبهــه مقابله بــا ویروس 
کرونا نقش آفرینــی کرده اند؛ 
این شــرایط  امروز هــم در 
کمک حال  اقتصادی،  سخت 
پویش  و  همنوعان خود شده 
 »صاحب خانه خوب« را ایجاد 
کردند.به گزارش صبح امروز،  

رمضانعلی فیضی به همراه رئیس شورای اجتماعی محلات و جمعی از اعضای شورای اجتماعی محله وحید، از 
صاحب خانه های شرکت کننده در پویش »صاحب خانه خوب« تقدیر و تشکر کردند.انسان های خیر و نوع دوستی 
که با وجود عدم برخورداری از شــرایط مالی مناسب، یاری رسان دیگر شهروندان می شوند و از آنها دستگیری 
می کنند.رمضانعلی فیضی در این دیدارها با بیان اینکه شورای اجتماعی محلات مشهد از سطح ستاد تا محلات، 
نگاه اجتماع محور و رویکرد انسانی را در پیش گرفته اند، اظهارکرد: بسیار خرسندیم که امروز با شهروندی دیدار 
داشتیم که ازخودگذشتگی و ایثار را به بهترین شکل به منصه ظهور و بروز رساندند.وی در ادامه گفت: نبی مکرم 
اسلام)ص( می فرمایند رحم کنید تا مورد رحمت قرار گیرید؛ پدیده دست گیری از همنوعان و رواداری و دلسوزی 
به بهترین شکل محقق شده و لذتبخش است.فیضی با تاکید بر لزوم بازتاب چنین کارهای خیرخواهانه ای در 
سطح جامعه و تشویق دیگران، افزود: نوع دوستی، ازخودگذشتگی، ایثار و مردم داری ویژگی اخلاقی برجسته ای 
است که مختص ایرانیان است.رئیس کمیسیون مناطق پیرامونی و کم برخوردار شو99رای شهر مشهد خاطرنشان 
کرد: ملت شریف طلاب، از دیرباز نماد مردم باوری، دین داری و شجاعت و شهامت بوده اند و به اقتضاء زمان در 
انقلاب و دفاع مقدس و بعد هم در جبهه مقابله با ویروس کرونا نقش آفرینی کرده اند؛ امروز هم در این شرایط 
سخت اقتصادی، کمک حال همنوعان خود شده و پویش  »صاحب خانه خوب« را ایجاد کردند.فیضی گفت: مردم 
طلاب آغازگر حرکتی خیرخواهانه بوده اند که امیدواریم در سطح شهر بسط و گسترش یابد؛ اطلاع رسانی چنین 

کارهای هیچوقت ریا نیست، باید نشر حداکثری داد و عموم را دعوت به کارهای این چنینی کرد.

مدیر کل نظارت بر اجرای طرح های 
زیربنایی شهرداری مشهد گفت: در 
پی درخواست های مردمی 13۷، در 
نظر داریم فعالیت ماشین آلات را در 
شیفت شــب کاهش داده و محدود 
کنیم تا مزاحمت های ناشی از پروژه 

ها برای شهروندان کاهش یابد.
به گزارش صبح امروز، سید محمود 
ریحانی با اعلام این خبر در حاشــیه 
نهضت پاسخگویی مستقیم به تماس 
هــای مردمی 13۷، افــزود: یکی از 
تماس های پرتکرار شــهروندان با 
مرکــز 13۷ مرتبط با پــروژه های 
عمرانــی، مزاحمت های ناشــی از 

فعالیت شبانه این پروژه ها بود که در همین راستا در نظر داریم تا فعالیت شبانه ماشین آلات را کاهش داده و 
محدود کنیم.

وی در ادامه درباره مهم ترین اقدامات در دســت اجرا نیز گفــت: در حال حاضر نظارت بر 110 پروژه عمرانی 
توسط این اداره کل در حال انجام است که برنامه ریزی، تامین بودجه و برگزاری مناقصه این پروژه ها توسط 

ما انجام شده است.
ریحانی گفت: تا شهریورماه سال آینده، 20 پروژه بزرگ مقیاس شهرداری مشهد با اعتبار حدود 2 هزار میلیارد 
تومانی به بهره برداری می رسد، قرارداد اکثر این پروژه ها بسته شده و از پیشرفت 6 تا 9۷ درصدی برخوردارند.
وی افزود: 6 پروژه عمرانی بزرگ مقیاس شــهرداری تا پایان ســال جاری به بهره برداری می رسد که یکی از 
آنها، اردوگاه ساماندهی معتادان متجاهر بوده که با اعتبار 15 میلیارد تومانی در حال احداث است و 15 دی ماه 

افتتاح خواهد شد.
ریحانی با اشاره به اینکه بهره برداری از تقاطع چهار سطحی آزادگان با اعتبار ۴00 میلیارد تومانی برای مردادماه 
سال 1۴00 برنامه ریزی شده است، افزود: احداث پارکینگ پرستار با اعتبار 50 میلیارد تومانی نیز در مراحل نازک 

کاری و نصب تاسیسات است که مردادماه سال آینده در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت.
احمد رمضانی فرخد، سرپرست اداره ارتباطات مردمی شهرداری مشهد هم در حاشیه این جلسه اظهار کرد: در 9 
ماهه نخست سال جاری، 26 هزار درخواست مردمی در حوزه عمرانی در مرکز ارتباطات مردمی 13۷ ثبت شده 

که 51 درصد از این درخواست ها انجام شده و مشکلات شهروندان در این خصوص حل شده است.

هد
مش
ب

طلا
قه

نط
رم
«د

ب
خو

نه
خا
ب

اح
»ص

ش
وی
یپ

جرا
ا

ها
ژه

رو
تپ

آلا
ن

شی
ما
ت

الی
فع
ش

اه
اک

بب
تش

شیف
ی

ها
ت

حم
مزا

ع
رف

خبرخبر



7
سهشنبه8دی1399/سالسوم/شماره838

Vol.3.No.838 / Desember.29.2020

www.sobhe-emrooz.ir
sobhe.emrooz.news@gmail.com

ی
زش

ور

خبر

 سقوط استقلال اهواز به لیگ استان 
دبیر هیات فوتبال خوزســتان گفت: تیم فوتبال اســتقلال اهواز به دلیــل عدم پرداخت بدهی 
بازیکنان سابقش و به موقع تحویل ندادن مدارک اعضای تیم از مسابقات لیگ دسته سوم کشور 
کنار گذاشــته شد.عبدالنبی شولی روز دوشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: چندی 
پیش ســازمان لیگ برای ما نامه ای ارســال کرده بود مبنی بر اینکه تکلیف تیم استقلال اهواز 
برای حضور در لیگ دسته سوم باید هر چه زودتر مشخص و مدارک بازیکنان به دست سازمان 
لیگ برسد.وی عنوان کرد: از طرفی تا بدهی بازیکنان خارجی سابق تیم پرداخت نشود، استقلال 
اهواز اجازه شــرکت در مسابقات را نخواهد داشت و ما این موضوع را به گوش مسئولان باشگاه 
رساندیم اما متاسفانه کسی جوابگوی سازمان لیگ نبود تا اینکه 2 روز گذشته نامه ای به دست 
ما رسید مبنی بر اینکه تیم استقلال اهواز به دلیل تحویل ندادن مدارک بازیکنان، از لیگ دسته 
سوم کنار گذاشته شد.دبیر هیات فوتبال خوزستان گفت: به این ترتیب تیم استقلال اهواز باید در 
مسابقات لیگ استانی حاضر شود. به گزارش ایرنا و بر اساس حکم کمیته انضباطی فیفا تا زمانی 
که استقلال اهواز رضایت لوئیز فرناندو دروازه بان سابق خود را جلب نکند، نمی تواند در مسابقات 
رســمی به میدان برود. با کنار گذاشتن اســتقلال اهواز از جدول مسابقات لیگ دسته سوم، تیم 

اوحدی مراغه نماینده فوتبال آذربایجان شرقی جایگزین نماینده خوزستان شد.

پرسپولیس به رادو مرخصی نمی دهد
بوژیدار رادوشــوویچ دروازه بان کروات تیم پرسپولیس کریسمس را در تهران سپری خواهد 
کرد.به گزارش »ورزش سه«، رادو که پس از توافق برای پرداخت بخشی از مطالباتش دوباره 
به ایران برگشــت تا در اردوی ســرخ ها حضور یابد، برای جشــن سال نوی میلادی هم به 
کرواسی نمی رود و در ایران خواهد ماند.روز گذشته در تمرین پرسپولیس نیز جشنی برای رادو 
برگزار شــد و بازیکنان این تیم سال نو را به هم تیمی خود تبریک گفتند.او از سال 2016 در 
پرسپولیس حضور دارد و این چهارمین سال جدیدی است که در ایران آغاز می کند.باتوجه به 

فشردگی بازی های پرسپولیس او به مرخصی نخواهد رفت.

مو فرفری استقلال در انتظار خبر خوب از فدراسیون
هافبک استقلال همچنان در انتظار حکم کمیته استیناف درباره پرونده محرومیتش است.

به گزارش »ورزش ســه«، بابک مرادی روزهای سختی را سپری می کند. هافبک تازه وارد 
اســتقلالی ها بدون آنکه یک مسابقه برای این تیم انجام بدهد، با حکم سنگین محرومیت ۴ 
ماهه از سوی کمیته انضباطی مواجه شده است. در این راستا وکیل مرادی و مسئولان باشگاه 
استقلال تلاش زیادی کردند تا بتوانند رضایت باشگاه ماشین سازی را با دریافت پول بگیرند 
و آنها از شــکایت شان صرف نظر کنند اما این اتفاق رخ نداد و با عدم توافق دو باشگاه حالا 
مرادی در انتظار حکم استیناف است.پرونده شکایت ماشین سازی از مرادی با درخواست این 
باشگاه به تجدید نظر رفته و حالا کمیته استیناف فدراسیون فوتبال باید در این خصوص نظر 
بدهد. مرادی این روزها در تمرینات اســتقلال حاضر است و امید دارد تا حکم محرومیتش از 
ســوی استیناف شکسته شود. او اگر محرومیتش پابرجا بماند حداقل تا نوروز نمی تواند برای 

استقلال بازی کند و به همین خاطر این موضوع می تواند مشکلاتی برایش ایجاد کند.
باید منتظر ماند و دید طی روزهای آینده چه اتفاقاتی درباره مرادی و وضعیتش رخ می دهد.

511/1هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی)7176(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعیین تکلیـف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصوب 
1390/09/20 امـلاک متقاضیانـی کـه در هیـات موضـوع مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور مـورد 
رسـیدگی و تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض انـان محـرز و رای لازم صـادر گردیده اسـت جهـت اطلاع عموم به شـرح ذیل 
اگهـی مـی گـردد. امـلاک متقاضیـان واقـع در حـوزه ثبتی نیشـابور بخـش 12 پـلاک ۴5 اصلی. الـف( 308 فرعـی مجزی 
شـده از 6 فرعی آقای محسـن آرزومنده فرزند ابراهیم نسـبت به ششـدانگ یکباب سـاختمان به مسـاحت 81/85  مترمربع 
واقـع در اراضـی کنـاررود خریداری از مالک رسـمی آقـای غلامعلـی رضوانی برابـر رای شـماره 13996030600500۷1۷6 
ب( 308 فرعـی مجـزی شـده از 6 فرعـی آقای سـیداحمد طوسـی فرزند حسـین نسـبت به ششـدانگ یکباب سـاختمان به 
مسـاحت 139/80 مترمربـع واقـع در اراضـی کنـارود خریـداری از مالـک رسـمی آقـای غلامعلـی رضوانی برابر رای شـماره 
13996030600500۷1۷۷ .لـذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند 
رسـمی و مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطـه این اگهـی در دونوبت به فاصلـه 15 روز از طریق ایـن روزنامه و محلی کثیرالانتشـار 
در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبـت محـل وقوع ملک تسـلیم و 
رسـید اخـذ نماینـد معتـرض بایـد ظـرف مدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتـراض مبادرت بـه تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه 
عمومـی محـل نمایـد و گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهد کـه در این صـورت اقدامـات ثبت 
موکـول بـه ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونی واصل نگـردد یا معتـرض گواهی 
تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل رذا ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبادرت به صـدور سـند مالکیت می نمایـد و صدور 
سـند مالکیـت مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نیسـت  بدیهی اسـت برابر مـاده 13 ائین نامـه مذکور در مورد قسـمتی از 
املاکـی کـه قبـلا اظهارنامـه ثبتـی پذیرفتـه نشـده واحد ثبتی بـا رای هیـات پس از تنظیـم اظهارنامـه حـاوی تحدیدحدود 
مراتـب را در اولیـن اگهـی نوبتـی و تحدیـد حـدود بصـورت همزمـان بـه اطـلاع عمـوم می رسـاند و نسـبت بـه املاک در 
جریـان و فاقـد سـابقه تحدیـد حـدود واحد ثبتـی اگهی تحدید حـدود را بصورت اختصاصی منتشـر مـی نماید. تاریخ انتشـار 

نوبـت اول 99/09/2۴ تاریخ انتشـار نوبـت دوم 99/10/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/2هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی)7134(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی 
مصـوب 1390/09/20 و برابر رای شـماره 13996030600500۷13۴  مـورخ 99/09/1۷ و 13996030600500۷19۷ مورخ 
99/09/21  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانون مذکور مسـتقر در واحد ثبتی نیشـابور تصرفات مالکانـه و بلامعارض آقای 
موسـی کوهـی معدنـی فرزنـد حسـین و خانـم ام البنیـن ناظـری فرزنـد عباسـعلی هـر کدام نسـبت به سـه دانگ مشـاع از 
ششـدانگ یکباب سـاختمان  به مسـاحت ۴8/80  مترمربع از پلاک شـماره 53۴ فرعی مجزی شـده از 152 فرعی از 106 
اصلـی واقـع در اراضـی چشـمه مـراد  بخـش 12  حـوزه ثبت ملـک نیشـابور خریـداری از مالک رسـمی آقای علی اسـدپور 
محـرز گردیـده اسـت.لذا بموجـب ماده 3 قانـون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و ماده 
13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی در دونوبـت بـه فاصلـه 15 روز از طریـق این روزنامـه و محلی کثیرالانتشـار در شـهرها 
و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبـت محـل وقـوع ملک تسـلیم و رسـید اخذ 
نماینـد معتـرض بایـد ظـرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض مبـادرت به تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محل 
نمایـد و گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهد کـه در این صـورت اقدامـات ثبت موکول بـه ارائه 
حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونی واصـل نگردد یا معتـرض گواهی تقدیم دادخواسـت 
بـه دادگاه عمومـی محـل رذا ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبادرت به صدور سـند مالکیت می نمایـد و صدور سـند مالکیت مانع از 

مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبـت اول 99/09/2۴ تاریخ انتشـار نوبـت دوم 99/10/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/3هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی)7132(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعیین تکلیـف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصوب 
1390/09/20 و برابـر رای شـماره 13996030600500۷132  مـورخ 99/09/1۷  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون 
مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور تصرفات مالکانـه و بلامعارض آقـای مجتبی نصر ابادی فرزند محمدحسـین نسـبت 
بـه ششـدانگ یکبـاب سـاختمان   بـه مسـاحت 2۷1/60  مترمربـع از پلاک شـماره 235  اصلـی واقع در اراضـی زینل بیک   
بخـش 2   حـوزه ثبـت ملـک نیشـابور خریـداری از مالک رسـمی آقای رحمـان کریمیان و محـل مالکیت مشـاعی متقاضی 
محـرز گردیـده اسـت.لذا بموجـب ماده 3 قانـون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و ماده 
13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهی در دونوبت به فاصلـه 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشـار در شـهرها و در 
روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبت محل وقوع ملک تسـلیم و رسـید اخـذ نمایند 
معتـرض بایـد ظـرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض مبـادرت به تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل نماید 
و گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهـد کـه در این صـورت اقدامات ثبـت موکول بـه ارائه حکم 
قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یـا معتـرض گواهـی تقدیم دادخواسـت به 
دادگاه عمومـی محـل رذا ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیت مـی نماید و صدور سـند مالکیـت مانع از 

مراجعـه متضـرر به دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبـت اول 99/09/2۴ تاریخ انتشـار نوبـت دوم 99/10/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/4هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی)7182(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت اراضـی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصـوب 1390/09/20 و برابـر رای شـماره 13996030600500۷182  مورخ 
99/09/19  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکور مسـتقر در واحـد ثبتی نیشـابور تصرفـات مالکانه و 
بلامعـارض خانـم مهدیـه صالحیـان فرزنـد محمدصادق نسـبت به ششـدانگ یکباب سـاختمان   به مسـاحت 
91/۷5  مترمربـع از پـلاک شـماره 21 فرعـی از 15  اصلـی واقـع در اراضـی فـاروب رمـان   بخـش 5   حوزه 
ثبـت ملـک نیشـابور خریـداری از مالک رسـمی آقای حسـنعلی میرشـاهی فرزند شـمس الدین محـرز گردیده 
اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و ماده 
13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهی در دونوبـت به فاصلـه 15 روز از طریق ایـن روزنامه و محلی کثیرالانتشـار 
در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو ماه اعتراض خـود را به اداره ثبت محـل وقوع ملک 
تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد معتـرض بایـد ظرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتـراض مبادرت بـه تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهـی تقدیم دادخواسـت را بـه اداره ثبت محـل تحویل دهد 
کـه در ایـن صـورت اقدامـات ثبـت موکـول بـه ارائه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتی ک اعتـراض در 
مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یا معتـرض گواهـی تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل رذا ارائه نکند 
اداره ثبـت مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیت می نماید و صدور سـند مالکیـت مانع از مراجعه متضـرر به دادگاه 

نیسـت . تاریـخ انتشـار نوبـت اول 99/09/2۴ تاریخ انتشـار نوبـت دوم 99/10/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/5هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی)7188(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی و اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت اراضـی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصـوب 1390/09/20 و برابـر رای شـماره 13996030600500۷188  مورخ 
99/09/21  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکور مسـتقر در واحـد ثبتی نیشـابور تصرفـات مالکانه و 
بلامعـارض خانـم هاجـر راه چمنـدی فرزنـد علـی اصغر نسـبت به ششـدانگ یکباب سـاختمان   به مسـاحت 
۷9/10  مترمربـع از پـلاک شـماره 301 فرعـی و 5۷1 فرعـی از 23۴ اصلـی واقع در اراضـی حدیره  بخش 2   
حـوزه ثبـت ملـک نیشـابور خریداری از مالکین رسـمی جمشـید عددیان و صفیـه مرادی محرز گردیده اسـت.
لـذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و ماده 13 
ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی در دونوبت بـه فاصلـه 15 روز از طریق این روزنامـه و محلی کثیرالانتشـار در 
شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبت محـل وقوع ملک 
تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد معتـرض بایـد ظرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتـراض مبادرت بـه تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهـی تقدیم دادخواسـت را بـه اداره ثبت محـل تحویل دهد 
کـه در ایـن صـورت اقدامـات ثبـت موکـول بـه ارائه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتی ک اعتـراض در 
مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یا معتـرض گواهـی تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل رذا ارائه نکند 
اداره ثبـت مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیت می نماید و صدور سـند مالکیـت مانع از مراجعه متضـرر به دادگاه 

نیسـت . تاریـخ انتشـار نوبـت اول 99/09/2۴ تاریخ انتشـار نوبـت دوم 99/10/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/6هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی)7135(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانون و ماده 13 آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی نظـر به دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیف وضعیـت اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی مصـوب 1390/09/20 و برابـر رای شـماره 13996030600500۷135  مـورخ 99/09/1۷ و 
13996030600500۷1۷۴ و 13996030600500۷1۷5 مـورخ 99/09/19  هیـات اول موضـوع مـاده یـک 
قانـون مذکـور مسـتقر در واحد ثبتی نیشـابور تصرفـات مالکانه و بلامعـارض خانمها زهره علیمردانی و شـهره 
علیمردانـی و ماهـرخ علیمردانـی فرزنـدان حسـین هـر کدام نسـبت به یـک و نیم دانگ مشـاع از ششـدانگ 
چهـار دربنـد مغـازه و محوطـه متصـل به ان بـه مسـاحت 1۴5۴/63 متـر مربع از پـلاک شـماره 26 فرعی از 
106 اصلـی واقـع در اراضـی چشـمه مـراد  بخـش 12   حوزه ثبـت ملک نیشـابور خریداری از مالکین رسـمی 
حسـین علیمردانـی و عبـاس علیمردانـی محرز گردیده اسـت.لذا بموجب مـاده 3 قانون تعییـن تکلیف وضعیت 
ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و مـاده 13 ائین نامه مربوطـه این اگهی در دونوبـت به فاصله 
15 روز از طریـق ایـن روزنامـه و محلـی کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تا 
دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبـت محـل وقـوع ملـک تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد معترض بایـد ظرف 
مـدت یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض مبـادرت بـه تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل نماید و 
گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهد کـه در این صـورت اقدامات ثبـت موکول به 
ارائـه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتـراض در مهلت قانونـی واصل نگردد یـا معترض گواهی 
تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل رذا ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبـادرت به صـدور سـند مالکیت می 
نمایـد و صـدور سـند مالکیـت مانـع از مراجعه متضرر بـه دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبـت اول 99/09/2۴ 

تاریخ انتشـار نوبـت دوم 99/10/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/7هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی)7179(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصـوب 1390/09/20 و 
برابـر رای شـماره 13996030600500۷1۷9  مـورخ 99/09/19  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکور مسـتقر در واحد 
ثبتـی نیشـابور تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض آقـای ابوالفضـل فتوحی فرزند ایوب نسـبت به ششـدانگ یکباب سـاختمان   به 
مسـاحت 232/۴  مترمربـع از پـلاک شـماره 1۷5 فرعـی  از 22۴ اصلـی واقـع در اراضـی احمدابـاد  بخش 2   حـوزه ثبت ملک 
نیشـابور خریـداری از مالـک رسـمی آقـای ایوب فتوحـی فرزند غلامرضـا محرز گردیـده اسـت.لذا بموجب مـاده 3 قانون تعیین 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و مـاده 13 ائیـن نامه مربوطه ایـن اگهی در دونوبـت به فاصله 
15 روز از طریـق ایـن روزنامـه و محلـی کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریخ الصـاق در محل تا دو مـاه اعتراض خود 
را بـه اداره ثبـت محـل وقـوع ملـک تسـلیم و رسـید اخـذ نمایند معتـرض باید ظـرف مدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض 
مبـادرت بـه تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل نمایـد و گواهی تقدیم دادخواسـت را بـه اداره ثبت محـل تحویل دهد 
کـه در ایـن صـورت اقدامـات ثبـت موکول به ارائـه حکم قطعی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتراض در مهلـت قانونی واصل 
نگـردد یـا معتـرض گواهـی تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل رذا ارائه نکنـد اداره ثبت مبادرت به صدور سـند مالکیت 
مـی نمایـد و صـدور سـند مالکیـت مانـع از مراجعه متضرر بـه دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبـت اول 99/09/2۴ تاریخ انتشـار 

نوبت دوم 99/10/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/8هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی)7183(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصـوب 1390/09/20 و 
برابـر رای شـماره 13996030600500۷183  مـورخ 99/09/19  هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکور مسـتقر در واحد 
ثبتـی نیشـابور تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض آقای بهـزاد کیوان مهر فرزند مهدی نسـبت به ششـدانگ یکباب سـاختمان   به 
مسـاحت 102 مترمربـع از پـلاک شـماره ۴۷ فرعـی از 3۷ اصلـی واقع در اراضی کوشـک  بخش 12   حوزه ثبت ملک نیشـابور 
خریداری از مالکین رسـمی غلامحسـین . غلامعلی . حسـن . محسـن و جواد شـهرت همگی محمود ابادی فرزندان محمدعلی  
محـرز گردیـده اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و ماده 13 
ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهی در دونوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها 
از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را به اداره ثبـت محل وقوع ملک تسـلیم و رسـید اخذ نماینـد معترض باید 
ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتراض مبـادرت به تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محـل نمایـد و گواهی تقدیم 
دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهـد کـه در این صـورت اقدامات ثبت موکـول به ارائـه حکم قطعی دادگاه اسـت و 
در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونـی واصـل نگردد یا معتـرض گواهی تقدیم دادخواسـت به دادگاه عمومی محـل رذا ارائه 
نکنـد اداره ثبـت مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیـت می نمایـد و صدور سـند مالکیت مانـع از مراجعه متضـرر به دادگاه نیسـت . 

تاریخ انتشـار نوبت اول 99/09/2۴ تاریخ انتشـار نوبـت دوم 99/10/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/10ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
ادارهثبتاسنادواملاکحوزهثبتملکتربتحیدریه

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی 
. نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 قانـون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصـوب 1390/9/20 
و برابـر رای شـماره 139960306006002118 هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحد ثبتـی حوزه ثبت 
ملـک تربـت حیدریـه تصرفـات  مالکانـه و بلامعارض متقاضـی آقای علیرضـا محبی فرزند محمود به شـماره شناسـنامه 2309 
صـادره از تربـت حیدریـه نسـبت به ششـدانگ یـک باب محوطه مشـتمل برسـاختمان به مسـاحت 1۴20 متر مربـع (یک هزار 
وچهارصد وبیسـت مترمربع( قسـمتی از اراضی کلاته سـنگی پلاکـ 221- اصلی دهسـتان اربعه واقع در خراسـان رضوی بخش 
یـک تربـت حیدریه خریـداری از ورثه محمـد مهدی بصیری وبرابـر رای شـماره 13996030600600211۷ هیـات اول موضوع 
مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتی حوزه ثبـت ملک تربـت حیدریه تصرفـات مالکانـه وبلامعارض متقاضـی آقای 
علیرضـا محبـی فرزنـد محمود بشـماره شناسـنامه 2309 صـادره از تربت حیدریه نسـبت به ششـدانگ یکباب محوطه مشـتمل 
بـر سـاختمان بـه مسـاحت 5651 مترمربـع) پنج هزار وششـصد وپنجاه ویـک مترمربع( قسـمتی از  اراضی کلاته سـنگی پلاک 
221 - اصلـی دهسـتان اربعـه واقع در خراسـان رضوی بخش یک تربـت حیدریه خریداری از ورثه محمـد مهدی بصیری محرز 
گردیـده اسـت. لـذا بـه موجـب مـاده 3 قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و مـاده 13 
قانـون آئیـن نامـه مربوطـه ایـن آگهی در دو نوبت بـه فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشـار در  شـهرها منتشـر 
ودر روسـتا رای هیـات الصـاق تـا در صورتیکـه اشـخاص ذینفع به آرای اعلام شـده اعتراض داشـته باشـند باید از تاریخ انتشـار 
اولیـن آگهـی و در روسـتا هـا از تاریـخ هیـات الصـاق درمحـل تـا دو مـاه اعتراض خـود را بـه ایـن اداره ثبت محـل وقوع ملک 
تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد.  معتـرض بایـد  ظـرف یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض مبـادرت به تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه 
عمومـی محـل نمایـد و گواهـی دادخواسـت بـه اداره ثبت محل تحویـل دهد که در ایـن صورت اقدامـات ثبت موکول بـه ارائه 
حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی کـه اعتراض در مهلـت قانونی واصل نگـردد یا معتـرض، گواهی تقدیم دادخواسـت به 
دادگاه عمومـی محـل را ارائـه نکنـد اداره ثبـت مبادرت به صدور سـند مالکیـت می نماید و صدور سـند مالکیت مانـع از مراجعه 

متضـرر به دادگاه نیسـت. تاریخ انتشـار نوبـت اول: 9/23/ 1399 . تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1399/10/9
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

پرویزمظلومی

دنبالجانشینیفکرینیستم
سرپرســت تیم فوتبال استقلال با بیان اینکه 
هرگــز به دنبال ســرمربیگری و جانشــینی 
»فکــری« نیســتم، گفت: اگر می خواســتم 
سرمربی شوم، دو سه ســال پیش این اتفاق 

رخ می داد.
پرویز مظلومی در گفتگــو با خبرنگار مهر در 
خصــوص برنامه ریزی ســازمان لیگ برای 
بازی های عقب افتاده پرســپولیس و دربی 9۴ 
گفت: متأســفانه برنامه ریزی سازمان لیگ به 
دلیل بازی های پرسپولیس در لیگ قهرمانان 
به هم ریخته اســت. من با آقای نبی ملاقاتی 
داشتم، سپس به سازمان لیگ رفتم و جلسه ای 
را هم با آقای سهیل مهدی برگزار کردم و به 

او گفتم که شرایط بسیار سخت شده است.
سرپرست تیم فوتبال استقلال ادامه داد: قرار 
بود تا قبل از دربی، بازی های پرسپولیس مانند 
دیگر تیم ها باشــد اما متأسفانه سهیل مهدی 

به ما اعلام کرد که آنقدر زمان کم اســت که 
مجبوریم با همین روش کارمان را ادامه دهیم 
البته ما همچنان پیگیر این مسئله هستیم که 
این اتفاق رخ ندهد اما با شــرایطی که وجود 
دارد، بعید می دانم پرسپولیس بتواند بازی های 

عقب مانده خود را تا دربی برگزار کند.
وی تأکید کرد: نه تنها اســتقلال بلکه بیشتر 
تیم ها نســبت به برنامه ریزی ســازمان لیگ 
معترض هستند. سرمربی فولاد در این رابطه 
صحبت و باشگاه ذوب آهن بیانیه تندی صادر 
کرده و بیشــتر تیم های لیگ برتری نسبت به 

چنین مسائلی معترض هستند.
مظلومــی در ادامه خاطرنشــان کرد: یکی از 
تیم هایی که بیشــتر از همه ضــرر می کند، 
استقلال است. من معتقدم باید عدالت رعایت 
شــود که همه تیم ها شــرایط یکسانی داشته 
باشــند اما در حال حاضر همه تیم های لیگ 

برتری نســبت به ایــن برنامه ریزی معترض 
هســتند. بازی که قرار اســت روز چهارشنبه 
برابــر گل گهر انجام شــود، باید پس از دربی 
انجام می شد ولی با چنین شرایطی، ابتدا باید 
به مصــاف گل گهر برویم و پنــج روز بعد به 
مصــاف آلومینیوم اراک و ســپس به مصاف 

پرسپولیس برویم.
پیشکســوت تیم فوتبال استقلال در خصوص 
برابر گل  دیدار روز چهارشــنبه آبی پوشــان 
گهر ســیرجان نیز گفت: گل گهــر با هدایت 
امیرقلعه نویی، شــرایط بسیار خوبی دارد، آنها 
در حــال حاضر صدرنشــین لیگ هســتند و 
توانسته اند نمایش قابل قبولی در لیگ داشته 

باشند.
وی ادامه داد: اســتقلال ایــن روزها وضعیت 
خوبی دارد، مصدومان تقریباً به شرایط خوب 
نزدیــک می شــوند و تنها هدف مــا برُد در 

سیرجان اســت که بتوانیم هم شرایط روحی 
خوبی داشــته باشــیم و هم خود را به صدر 

جدول برسانیم.
مظلومی در مورد شــرایط مصدومان استقلال 
گفت: دیاباته هیچ مشکلی ندارد و اگر فکری 
صلاح بداند، می تواند برابر گل گهر به میدان 
برود. نادری و شجاعیان هم در حال تمرینات 
اختصاصی هستند و ان شــاءالله به زودی در 

تمرینات گروهی شرکت خواهند کرد.
سرمربی پیشین تیم فوتبال استقلال با انتقاد 
از اینکــه گفته می شــود مظلومــی به دنبال 
ســرمربیگری و دخالت در کار فکری است، 
گفت: من هرگز به ســرمربیگری در استقلال 
فکر نمی کنم چرا که این دوره ها را پشت سر 
گذاشته ام. اگر می خواستم سرمربی آبی پوشان 
شوم، دو سه سال پیش چنین اتفاقی رخ داده 
بود.پرویــز مظلومی تاکید کــرد: من به طور 

تمام وقت در حوزه سرپرســتی مشــغول کار 
هستم. بارها اتفاق افتاده که از صبح اول وقت 
تا پاســی از شــب به دنبال حل و فصل کار 
بازیکنان باشــم. هرگز در کار فکری دخالت 
نمی کنم اما اگر از من مشورت بخواهد، به او 

مشاوره می دهم.
وی در پایان خاطرنشان کرد: آنقدر مشکلات 
در حوزه سرپرســتی زیاد اســت که من فقط 
تلاش می کنم به همراه مدیرعامل و اعضای 
هیئت مدیره مشــکلات را حل کنیم که تیم 
بتوانــد با آرامش به کارش ادامه دهد. در حال 
حاضر به دنبال حل مشــکل بلیت هستیم تا 
تیم بتواند پس از بازی با گل گهر، ســریع به 
تهران برگشــته تا تمریناتــش را برای دیدار 
برابر آلومینیوم اراک انجــام دهد. تنها هدف 
من موفقیت اســتقلال اســت و بــه دنبال 

سرمربیگری نیستم.
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توضیحی درباره حذف نام مولانا از کتاب درسی
گفته می شــود حذف نام مولانا مربوط به شعری در کتاب درسی 
و گذاشــتن عنوان »شــاعری« به جایش به موضوع بحث برانگیز 
حذفیات و تغییرات کتاب های درســی ربطی ندارد و بر این اساس، 
این حذف برای اصلاح شــعر جعلی منسوب به مولانا بوده است. 
عضو کمپین مبارزه با نشر جعلیات در یادداشتی با عنوان »این دو 
بیت واقعا از مولانا نیست« در این باره نوشته است: »در کتاب فارسی 
ســال نهم، درس چهارم در سال های قبل دو بیت با این متن آمده 
بود: »...مولانا جلال الدین گفته است: تا توانی می گریز از یار بد/ یار 
بد بدتر بود از مار بد/مار بد تنها تو را بر جان زند / یار بد بر جان و 

بر ایمان زند« )فارسی نهم، 139۷: 31( /ایسنا

هزینه گزاف سبد معیشت کارگران
از سه شنبه 9 دی ماه, هزینه های زندگی کارگران به صورت رسمی 
با حضور شــرکای اجتماعی بررسی خواهد شد. عدد و رقمی که از 
جلسات مزدی به صورت نهایی به عنوان سبد معیشت استخراج می 
شود, ملاک بررسی دستمزد 1۴00 در شورای عالی کار است. سال 
گذشته سبد معیشت کارگران ۴میلیون و 9۴0هزار تومان تعیین شد 
که البته این عدد نیز با در نظر گرفتن حداقل ها به دست آمد و قطعاً 
هزینه های زندگی بالاتر از اینها بود.اما برای تعیین دستمزد کسی 
به آن توجه نکرد. مطابق آمارها دستمزد تنها حدود 30درصد هزینه 

های زندگی کارگران را پوشش می دهد./تسنیم

پیش بینی یک فعال بازار از قیمت خودرو
نعمت الله کاشانی نسب نائب رئیس اتحادیه نمایشگاه داران خودرو،با 
تاکید بر اینکــه قیمت خودرو همچنان در بازار آزاد اعلام نشــده 
اســت، گفت: بیش از یک ماه اســت که هیچ معامله ای در بازار 
خــودرو صورت نگرفته و خرید و فروش ها صفر اســت. همانطور 
که تالارهای پذیرایی هیچ مشتری ندارند و با رکود مواجه شدند و 
این رکود به سراغ نمایشگاه داران هم آمده است. قیمت ها تا زمان 
ثبات، ممکن است کاهش داشته باشد، منتظر ثبات در بازار خودرو 
هســتیم و اگر بازار ثبات پیدا کند، خرید و فروش رونق می گیرد و 
قیمــت را می توان اعلام کرد. اکنون تنها قیمت خودرو در فضای 

مجازی اعلام می شود.

کاندیدای توئیتری انتخابات 1400 کیست؟
محمدباقر قالیباف، عزت الله ضرغامی و محمود احمدی نژاد ازجمله 
افرادی هستند که با کمک نزدیکان شان در حال آماده سازی فضای 
عمومی برای گســترده تر کردن تبلیغات هستند. اشتیاق و علاقه 
به پاســتور شاید ازجمله وجوه مشترک قالیباف و احمدی نژاد باشد.
ضرغامی به تازگی در یکــی از توییت های خود به طور تلویحی از 
کاندیداتوری خود بــرای انتخابات ریاســت جمهوری 1۴00 خبر 
داده است. ضرغامی نوشــته: »9 دی هر سال در یکی از استان ها 

سخنرانی دارم. امسال، شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی، از من 
برای سخنرانی در مراسم کرمان دعوت کردند. اشتیاق و احساس 
وظیفه من به دلیل سالگرد شهادت سردار سلیمانی مضاعف بود ولی 
به دلیل شــبهه انتخاباتی برای 1۴00، از آنها تشکر و عذرخواهی 
کردم.« اگر او قصدی برای کاندیداتوری ندارد، لازم نیست نگران 
شــبهات باشــد ولی از آن جا که قصدش جدی است می خواهد از 

حاشیه سازی پیرامون خود پرهیز کند/اعتماد

موازی کاری شورای ائتلاف و شورای وحدت موقتی است
تغییر دبیرکل پرحاشــیه ترین تشکل اصولگرا در حالی که کمتر از 
6 ماه تا انتخابات ریاســت جمهــوری 1۴00 باقی مانده، بار دیگر 
آنها را زیر ذره بین برده است. اینکه صادق محصولی، مرد در سایه 
جبهــه پایداری، بر جایگاه دبیرکلی تکیه بزنــد که تا پیش از این 
در انحصار مرتضی آقاتهرانی- که شمایل جبهه پایداری محسوب 
می شــود- بود برای بســیاری به مثابه نوید تغییر و تحول در این 
جبهه اصولگراســت. حمیدرضا ترقی، عضو شورای مرکزی حزب 
موتلفه اسلامی، می گوید کماکان مرتضی آقاتهرانی ایدئولوگ جبهه 
پایداری و حرفش در این جبهه فصل الخطاب است. او تاکید دارد که 
این تغییر تنها برای سپردن کار مسئولیت اجرایی دبیرکلی به صادق 

محصولی صورت پذیرفته است./اعتماد آنلاین

موتور سواران متخلف به جای پرداخت جریمه، راکت ایست 
به دست می گیرند

ســردار حمیدی، رئیس پلیس راهور پایتخــت:در طرحی که برای 
برخورد با موتورســواران متخلف اجرا شده، فرد متخلف هزینه ای 
نمی دهد، بلکه کاور موتوریار به تن می کند و راکت ایســت پلیس 
به دســت می گیرد و در نقطه معلوم به انجام ماموریت می پردازد.
این طرح که »موتوریار« نــام دارد را با نگاه به مجازات جایگزین 
انجام دادیم، تا اثرگذار باشد و هزینه جامعه را هم به حداقل برساند. 
انجام ماموریت حداکثر 12 ســاعت است، اما تا به امروز بیشتر از 2 
ساعت طول نکشیده است و مردم همکاری خوبی داشتند./باشگاه 

خبرنگاران

 چرا دستگاه قضایی با تهمت هایی که به مسئولین زده 
می شود برخورد نمی کند؟

عباس عبدی در روزنامه اعتماد نوشت:چندی پیش یکی از دوستان 
مطلبی را که در فضای مجازی منتشــر شــده بود برایم فرستاد؛ 
مطالبــی عجیب و غریب علیه ســوابق خانوادگی یکی از اعضای 
کابینه. متاسف شــدم. از این جهت که یا این اتهامات دروغ است 
یا حقیقت دارد. اگر حقیقت دارد وای به حکومتی که چنین سوابقی 
از مدیران عالیرتبه اش موجود اســت و کسی نمی داند، حالا هم که 
منتشر شده اقدامی علیه او نمی شــود و اگر حقیقت ندارد، وای بر 
جامعه ای که حتی مدیران عالیرتبه آن از گزند اتهامات بی اســاس 

مصون نیستند چه رسد به افراد عادی. اکنون پرسش مهمی پیش 
روی نهاد تامین کننده عدالت اســت. به نظر من حتی اگر این فرد 
شکایت هم نکند، وظیفه دســتگاه عدالت است که مستقیما وارد 

ماجرا شود و صحت و سقم ادعاها را رسیدگی کند

اصلاح طلبان بدشان نمی آید که جهانگیری در1400 
کاندیدای شان باشد

روزنامه شرق نوشت:اگر اصلاح طلبان با نیروهای سرشناس و سنتی 
خود وارد انتخابات شوند، احتمال عبورشان از فیلتر شورای نگهبان 
پایین خواهد بود و به نظر می رســد کــه چنین امری در انتخابات 
ریاســت جمهوری نیز رخ خواهــد داد. بنابراین ضرورت حمایت از 
نیرویی که هم کاملا اصلاح طلب شناخته شود و هم احتمال تأیید 
صلاحیتش بالا باشد، احساس می شود. از سوی دیگر آن نیرو باید 
مقبولیت اجتماعی نیز داشته باشد و یک اصلاح طلب خنثی نباشد. با 
چنین شرایطی به نظر می رسد که اسحاق جهانگیری گزینه مناسبی 

برای اصلاح طلبان باشد.

مهاجرت توده ای ایرانیان!
بهــرام صلواتــی، مدیر رصد خانــه مهاجرت ایــران گفت: یکی 
از جنبه هــای ونزوئلایی شــدن اقتصاد ایران، شــکل گیری موج 
»مهاجرت توده ای« اســت و اقشار مختلف مردم اکنون در سودای 
زندگی و شرایط اقتصادی امن تر و با ثبات تر در فکر خروج از کشور 
و حتی ســرازیر شدن به کشورهای همسایه هستند. هر چند پیش 
از این، نگاه ها بیشتر معطوف به خروج استعدادها و تحصیل کرده ها 
و خروج نخبگان هنری و ورزشــی از کشــور بود، اما اکنون میل 
به خــروج و مهاجرت از ایران در طبقه هــای مختلف اجتماعی و 
به خصوص دهک های پایین اقتصادی با ســرعت در حال شــیوع 

است./ایران تایمز

شورای نگهبان: تاثیر رد صلاحیت ها در کاهش مشارکت 
انتخاباتی، کمتر از 1 درصد است

عباسعلی کدخدایی، سخنگوی شورای نگهبان گفته است با استناد 
به نظرســنجی های صورت گرفته از سوی دســتگاه های دولتی، 
میزان تاثیر شــورای نگهبان در کاهش مشــارکت مردم به دلیل 
ردصلاحیت هایی که در انتخابات صورت می گیرد، زیر یک درصد 
اســت.کدخدایی با دفاع از نظارت اســتصوابی، به خبرگزاری ایلنا 
گفته است: محدودیت های قانونی در هیچ نظام سیاسی نافی آزاد 
بودن و آزادی عمل مردم نیست و در صورت نبودن این محدودیت 
ها ممکن اســت مردم به یک قاتل رای دهند. سخنگوی شورای 

نگهبان درباره انتقاداتی که در زمینه تایید صلاحیت رئیس مجلس 
به دلیل تخلفات در زمینه املاک نجومی مطرح می شود می گوید: 
تاکنون ســندی درباره تخلفات قالیباف به دست ما نرسیده است./

اسکان نیوز

مالکی، نماینده اصولگرا: بحث تمایل بایدن به مذاکره با 
اصولگرایان مطرح است

فداحسین مالکی در گفت وگو با »انتخاب« و در پاسخ به این پرسش 
که این ادعای برخــی از اصولگرایان مبنی بر اینکه اصولگرایان و 
انقلابیون بهتر از اصلاح طلبان و دولت روحانی در سیاست خارجی 
و مذاکــرات عمل می کنند را چگونه ارزبابی می کنید، گفت: برخی 
کشورها از جمله چین در بحث قرارداد 25 ساله با ایران چنین پیش 
بینی و فرضیه ای را داشــت که بعــدا نیز این موضوع را تایید کرد. 
چینی ها خیلی علاقه ندارند که این قرارداد را با دولت فعلی اجرایی 
کنند. آنان منتظر دولت بعدی هستند که تصور می شود دولت بعدی 
یک دولت اصولگرا خواهد بود. این عضو کمیســیون امنیت ملی 
و سیاست خارجه در مجلس شــورای اسلامی همچنین در پاسخ 
به پرسشی درمورد برخی اظهارات درمورد تمایل اصولگرایان برای 
مذاکره با واشــنگتن تصریح کرد: ما در بحث آمریکا نباید مسائل 
کلیدی را تا ســطح جناح های سیاســی و احزاب تنزل بدهیم. این 
موضوع با منافع ملی کشور گره خورده است و چه اصولگرایان و چه 
اطلاح طلبان نباید در این خصوص از خطوط قرمز عدول کنند. وی 
ادامه داد: البته درباره دولت بایدن که گفته می شود شاید علاقمند 
به مذاکره با ایران باشــد، این مساله )تمایل مذاکره با اصولگرایان( 
مطرح است و علائمی درباره این مساله وجود دارد. اما مساله مهم 
برای ما این اســت که آمریکاییان می خواهند سر چه مساله ای با 
ایران مذاکره کنند؟ اگر تصمیم آنان مذاکره درباره برجام باشد که ما 
قبول نداریم. آنان باید اول از هرچیز درباره تعهدات معوقه خودشان 
در قبال برجام صحبت کنند. چراکه اساســا پرونده برجام بســته 
شده اســت پس مذاکره معنی ندارد. اما اگر بحث و مذاکره درباره 
موضوعات دیگری باشد، باید مشخص شود تا ایران نظر خودش را 

درباره آنکه مذاکره می کند یا نه، اعلام کند.

فرزند آیت الله مصباح یزدی: هوشیاری و وضعیت عمومی پدر 
مساعد شد

فرزند آیت الله مصباح یزدی گفت: پدرم از هوشیاری مناسب برخوردار 
است، پزشــکان از وضعیت آیت الله مصباح راضی هستند و درمان 
ادامه دارد. حجت الاسلام والمسلمین علی مصباح یزدی در گفت و 
گو با تسنیم، درباره آخرین وضعیت جسمانی آیت الله مصباح یزدی 

اظهار داشت: به لطف خدا وضعیت عمومی پدرم مساعد است. وی 
افزود: آیت الله مصباح یزدی از هوشــیاری مناسب برخوردار است، 
پزشکان از وضعیت ایشان راضی هستند و درمان ادامه دارد. فرزند 
آیت الله مصباح یزدی بیان کرد: بیماری پدرم همان بیماری مربوط 
به دســتگاه گوارش و ضعف شدید جسمانی است که اخیراً شدت 

پیداکرده است.

استاندار تهران: مراسم ایام فاطمیه و بزرگداشت شهادت 
سردار سلیمانی باید »مجازی« برگزار شود

انوشیروان محسنی بندپی در جلسه ستاد مقابله با کرونا استان تهران 
ضمن تسلیت ایام فاطمیه با اشاره به ضرورت رعایت پروتکل های 
بهداشتی اظهار داشت: خوشبختانه به لطف خدا، تلاش و اقدامات 
جهادی مسئولان و همچنین همراهی و مشارکت مردم روند مراجعه 
به بیمارستان ها و فوتی ها در استان تهران نزولی می باشد. وی با 
اشاره به شکننده بودن این شرایط افزود: شرایط فعلی شکننده می 
باشد و بایستی با استمرار رعایت پروتکل های بهداشتی و مصوبات 
ستاد ملی کرونا به حفظ این شرایط و بهبود آن کمک کنیم. استاندار 
تهران با درخواست از شهروندان جهت رعایت مصوبات ستاد کرونا 
در مورد برگزاری مراســم ایام فاطمیه و بزرگداشت شهادت سردار 
سلیمانی تاکید کرد: طبق مصوبه ستاد ملی کرونا برگزاری هر نوع 
تجمع در مناســبت های مختلف ممنوع است و مراسم ها باید به 
شکل مجازی برگزار شود و در این زمینه نظارت ها تشدید می شود.

نارضایتی شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی از تصمیمات 
کرونایی: چرا بزرگداشت روز ملی استکبارستیزی را لغو 

کردید؟
لطفی، جانشــین شــورای هماهنگی تبلیغات اسلامی در بخش 
دیگری از نشســت خبری با انتقاد از تصمیمات ســتاد ملی مقابله 
با کرونا با بیان اینکه »از قبل اعلام کردیم که هرگز بنا نداشــته و 
نداریم بصورت جزیــره ای تصمیم بگیریم و قائلیم که همه ارکان 
نظام باید در یک راســتا و به باور داشتن به یکدیگر انجام وظیفه 
کنیم«، اظهــار کرد: از ابتدا بنا را بر رعایت دقیق شــرایط کنونی 
به واســطه این ویروس منحوس و غفلت نکردن از سلامت مردم 
گذاشته ایم، اما دیدیم که بعدازظهر 12 آبان دو مراسم محکومیت 
اهانت به پیامبر اسلام )ص( و بزرگداشت روز ملی استکبارستیزی 
لغو شــد؛ این درحالی بود که جلسات متعددی پیش از آن تاریخ با 
حضور نمایندگان 26 نهاد برگزار شده بود و اعلام کرده بودیم که 
تجمعات بصورت نمادین با رعایت اصول دقیق و ملاحظات ابلاغی 
منبع: تابناک برگزار خواهد شد.  

چرا دستگاه قضایی با تهمت هایی که به مسئولین زده می شود برخورد نمی کند؟ / فرمانده کل سپاه: فرمول های غلبه بر 
کرونا را پیدا کرده ایم / مسئول جان باختن ۱۲ هموطن با اولین برف زمستانی کیست؟

511/11ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیواراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی

 برابـر رای شـماره 1399603062۷1001535 هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد منطقـه پنـج تصرفـات مالکانه 
بلامعـارض متقاضـی آقـای سـید محمد رضا جعفریان قاینی فرزند سـید حسـن در ششـدانگ اعیان یـک باب منزل 
بـه مسـاحت  ۴8/60 متـر مربـع قسـمتی از پـلاک60 -اصلـی بخش 9 واقـع در پل فجـر خیابان حسـینی محراب 
پـلاک 35۷/1 اعیـان متعلـق بـه خـود متقاضـی و عرصـه موقوفـه اسـترآبادی محـرز گردیده اسـت. لذا بـه منظور 
اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت به فاصله 15 روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند 
مالکیـت متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو ماه اعتـراض خود 
را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به 
مراجـع قضایـی تقدیـم نمایند. بدیهی اسـت در صـورت انقضای مدت مذکـور و عدم وصول اعتـراض طبق مقررات 
سـند مالکیـت صـادر خواهد شـد.ضمنا صدور سـند مانع از مراجعـه متضرر به دادگاه نخواهد شـد. م.الـف803 تاریخ 

انتشـار نوبـت اول: 1399/10/9. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1399/10/2۴
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/12ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیواراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی

 برابـر رای شـماره 1399603062۷100358۴ هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد منطقـه پنـج تصرفـات مالکانه 
بلامعـارض متقاضـی  آقـای غلامرضـا پیونـدی خراسـانی فرزنـد علـی اصغـر در ششـدانگ یـک بـاب خانـه  بـه 
مسـاحت 120/20 متـر مربـع قسـمتی از پلاک 11۴1 فرعـی از  1۴- اصلی بخش 9  واقع در طـلاب علیمردانی۴5  
پـلاک 30 متعلـق بـه  خـود متقاضـی ) سـهم مشـاعی ( محـرز گردیده اسـت. لـذا به منظـور اطلاع عمـوم مراتب 
در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیـت متقاضی 
اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی به مـدت دو مـاه اعتراض خـود را به ایـن اداره 
تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خود را بـه مراجع قضایی 
تقدیـم نماینـد. بدیهـی اسـت در صورت انقضای مـدت مذکور و عـدم وصول اعتـراض طبق مقررات سـند مالکیت 
صـادر خواهـد شـد.ضمنا صدور سـند مانـع از مراجعه متضـرر به دادگاه نخواهد شـد. م.الـف801 تاریخ انتشـار نوبت 

اول: 1399/10/9. تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: 1399/10/2۴
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/13ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیواراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی

برابـر رای شـماره 1399603062۷1003629 هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد منطقـه پنـج تصرفـات مالکانه 
بلامعـارض متقاضـی  آقـای سـید علـی بیضائـی فرزند سـید محمد در ششـدانگ اعیان یـک باب خانه به مسـاحت 
126/28 متـر مربـع قسـمتی از پـلاک 8083 فرعی از11 - اصلـی بخش  9 واقع در خیابان شـیخ صدوق 13 پلاک  
103 اعیـان متعلـق بـه خـود متقاضـی  وعرصـه  موقوفه  آسـتان قدس رضـوی محرز گردیده اسـت. لذا بـه منظور 
اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت به فاصله 15 روز آگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند 
مالکیـت متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو ماه اعتـراض خود 
را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به 
مراجـع قضایـی تقدیـم نمایند. بدیهی اسـت در صـورت انقضای مدت مذکـور و عدم وصول اعتـراض طبق مقررات 
سـند مالکیـت صـادر خواهد شـد.ضمنا صدور سـند مانع از مراجعـه متضرر به دادگاه نخواهد شـد. م.الـف۷99 تاریخ 

انتشـار نوبت اول: 1399/10/9. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1399/10/2۴
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/14ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیواراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی

برابـر رای شـماره 1399603062۷1001600 ورای اصلاحـی 1399603062۷10035۷۷ هیـات موضـوع قانون تعیین 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد 
منطقـه پنـج تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضی خانـم نجمه عزیـزی گلمـی فرزند غلامرضا به شـماره شناسـنامه 
532صـادره از مشـهد  در ششـدانگ یـک بـاب منـزل به مسـاحت  1۴9/69 متر مربع قسـمتی از پـلاک  ۷825 فرعی 
از  3 -اصلـی واقـع در حرعاملـی 39 بیـن هجـرت 5 و۷ پـلاک 1/2۷ متعلق به خود متقاضی ) سـهم مشـاعی خودش( 
محـرز گردیـده اسـت. لـذا به منظور اطـلاع عموم مراتـب در دو نوبت به فاصلـه 15 روز آگهی می شـود در صورتی که 
اشـخاص نسـبت بـه صدور سـند مالکیـت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می تواننـد از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به 
مـدت دو مـاه اعتـراض خـود را به این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 
دادخواسـت خـود را بـه مراجـع قضایـی تقدیـم نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضای مـدت مذکور و عـدم وصول 
اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالکیت صـادر خواهد شـد.ضمنا صدور سـند مانـع از مراجعه متضـرر بـه دادگاه نخواهد 

شـد. م.الـف۷95 تاریخ انتشـار نوبـت اول: 1399/10/9. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1399/10/2۴
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/15ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیواراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی

برابـر رای شـماره 1399603062۷1003581 هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد منطقـه پنـج تصرفـات مالکانه 
بلامعـارض متقاضـی خانـم ثریـا جعفـری فرزنـد سـیف الله در ششـدانگ اعیـان  یک بـاب خانه به مسـاحت  121 
متـر مربـع قسـمتی از پـلاک  68 -اصلـی بخـش 9  واقـع در خیابان پنـج تن 62 پـلاک ۴9 اعیان متعلـق به خود 
متقاضـی و عرصـه موقوفـه بینـش ) میرزا محمد محسـن رضـوی( محرز گردیده اسـت. لذا به منظـور اطلاع عموم 
مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی که اشـخاص نسـبت بـه صدور سـند مالکیت 
متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ انتشـار اولین آگهـی به مدت دو مـاه اعتراض خـود را به این 
اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خود را بـه مراجع 
قضایـی تقدیـم نماینـد. بدیهـی اسـت در صورت انقضـای مدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبق مقررات سـند 
مالکیـت صـادر خواهـد شـد.ضمنا صـدور سـند مانـع از مراجعـه متضـرر بـه دادگاه نخواهد شـد. م.الـف۷9۷ تاریخ 

انتشـار نوبـت اول: 1399/10/9. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1399/10/2۴
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/9هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی)7181(
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 3 و قانـون تعیین تکلیـف وضعیـت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند 
رسـمی مصوب 1390/09/20 و برابر رای شـماره 13996030600500۷181  مورخ 99/09/19  هیات اول موضوع 
مـاده یـک قانـون مذکور مسـتقر در واحد ثبتی نیشـابور تصرفـات مالکانه و بلامعارض آقای محسـن بابـادی فرزند 
اباصلـت  نسـبت بـه ششـدانگ یکبـاب سـاختمان   بـه مسـاحت 216/61  مترمربـع از پـلاک شـماره 235 اصلـی 
واقـع در اراضـی زینـل بیـک  بخـش 2   حوزه ثبت ملک نیشـابور خریـداری از مالک رسـمی آقای صـادق زراعتی 
محـرز گردیـده اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند 
رسـمی و مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی در دونوبـت بـه فاصلـه 15 روز از طریق ایـن روزنامـه و محلی 
کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محل تـا دو ماه اعتراض خود را بـه اداره ثبت محل وقوع 
ملـک تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد معتـرض باید ظـرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتـراض مبادرت بـه تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل نمایـد و گواهـی تقدیم دادخواسـت را بـه اداره ثبت محل تحویـل دهد که در 
ایـن صـورت اقدامـات ثبـت موکول بـه ارائه حکم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتـی ک اعتراض در مهلـت قانونی 
واصـل نگـردد یـا معتـرض گواهـی تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل رذا ارائه نکنـد اداره ثبـت مبادرت 
بـه صـدور سـند مالکیـت می نمایـد و صدور سـند مالکیت مانـع از مراجعه متضـرر به دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار 

نوبـت اول 99/09/2۴ تاریخ انتشـار نوبـت دوم 99/10/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

مفقودی
سند کمپانی خودرو وانت نیسان مدل 1388به شماره پلاک 927 ص 94  ایران 32  به شماره 
موتور 509563 شماره شاسی 218774 به نام فاطمه زهرا رضوانی خیرآبادی مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مفقودی
ســند کمپانی خودرو کامیونت کاویان باری مدل 1393به شماره پلاک 765 ع 23  ایران 12  
به شماره موتور EOB1252078038800 شــماره شاسی NASK1063CEG443572 به 

نام حسین محمودی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.


